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Divan Kurulu Toplantı Tutanağı 

Divan Kurulunun 24 Ocak 2024 Çarşamba günü saat 13.30’da Ali Sami Yen Spor Kompleksi 
Rams Park Özhan Canaydın Konferans Salonu’nda yaptığı toplantının tutanağıdır. 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Değerli Divan Kurulu üyelerimiz, bizleri ekranları başında ve Galatasaray ana YouTube 
kanalından takip eden üyelerimiz, aynı zamanda toplantımız, galatasaray.com internet 
sitesinden verilmektedir. 
Galatasarayımızın, müsaadenizle daha sonra bu toplantıların yayını konusunda tekrar isterseniz 
görüşme açabiliriz.  
Değerli Divan Kurulu üyelerimiz, değerli basın emekçileri, Galatasarayımızın sarı kırmızı 
renklerine gönül vermiş, hayatlarını armaya adamış, kıymetli taraftarlarımız, Cumhuriyetimizin  
Kurucusu, Ebedi Başkomutan Gazi Mustafa Kemal Atatürk, vatan uğruna yaşamlarını yitirmiş 
kahraman şehitlerimiz, Kulübümüzün kurucusu 1 numaralı üyesi Ali Sami Yen ve arkadaşları ile 
geçen toplantımızdan bu yana ebediyete intikal etmiş üyelerimiz için, sizleri saygı duruşuna 
davet ediyorum. 
Vefat listesini yansıtabilir miyiz?  
Divan Kurulu üyelerimizden, 3499 Eli İlya Doenyas, 3916 Yusuf Karal, 5109 Yavuz Değer, 5345 
Emekli Diplomat Bülent Karadeniz, 5620 Disiplin Kurulu üyemiz, Ali Güray Kızılay’ın kardeşi, 
Sinan Kızılay, 6803 Merhum Ali Tanrıyar başkanımızın kardeşi, Fikri Tanrıyar, 8840 eski 
futbolcularımızdan ve şu anda öğlen namazında Florya Şenlikköy’de defnedilecek Naşit Atvur, 
Kulübümüzün 9340 sicil numaralı üyesi, Mete Çokküçük. 
Buyurun oturabilirsiniz. Çok acı kayıplarımız, hepsinin ruhları şad olsun, Allahtan rahmet 
diliyoruz. Müsaadenizle yerime geçiyorum. 
Değerli hazirun, 13.25 itibariyle, Batı VIP müze giriş kapımızdan gelen kayıtlara göre, şu anda 
oturumumuzda 111 divan üyemiz ve 26 kulüp üyemiz bulunmaktadır. Bunu bilgi olarak, 
tutanağa geçsin. Gündemimize geçmeden önce, 50 yıllık kıdem süresini tamamlayarak aramıza 
zaten katılmış olan eski başkanlarımızdan merhum Ali Tanrıyar’ın kıymetli oğlu, Mustafa 
Tanrıyar’ı kürsüye davet etmek istiyorum. 50 yıllık beratını ve madalyasını takdim etmek üzere.  
Başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek’i de kürsüye alabilir miyim?  
 
Mustafa Tanrıyar 
Sayın hazirun söze başlamadan önce, rahmetli babamın sizler üzerinde olan ve onun ruhunda 
olan Galatasarayı yaşamak ve birlikte olmak aileme büyük mutluluk vermektedir. 
Pardon Sayın Başkan özür dilerim, kürsüye buyurun. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Hayırlı olsun.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Bu vesileyle Spor Ali olarak tanıdığımız merhum Ali Tanrıyar Başkanımızı da saygı, sevgi, minnet 
ve rahmetle anmış olalım bu vesileyle. Ben sözü Mustafa Tanrıyar’a bırakmak istiyorum. 
 
Mustafa Tanrıyar 
Hepimiz Galatasaraylı olmakla mutluyuz, eski başkan, rahmetli başkan, bir diğer anlatımıyla da 
efsane Başkan Ali Tanrıyar’ın oğlu olmakla da gururluyum, çünkü kitabında ha keza her nefeste 
Galatasaray demiştir ve bunu yazdırmıştır. Saygılarımla. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler. Şimdi gündemimizle devam ediyoruz. Gündemi Divan Kurulu Yazman üyemiz Sayın 
Nilüfer Sanvar okuyacak. Buyurun. 
 
Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 
Divan Kurulu Gündem: 

1. Aralık ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması.  
2. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması. 
3. Değişen tüzüğümüzün 87/14’üncü maddesi uyarınca, Kulüp ve bağlı ortaklıklarına ait 30 

Kasım 2023 tarihi itibariyle düzenlenmiş ve bağımsız denetimden geçmiş, 6 aylık 
konsolide mali tablolar ile özet yönetsel, sportif faaliyet raporlarının Yönetim Kurulunca 
sunulması, 

4. Değişen tüzüğümüzün 96/8 maddesi uyarınca, Kulüp ve bağlı ortaklıklarına ait 30 Kasım 
2023 tarihi itibariyle düzenlenmiş ve bağımsız denetimden geçmiş 6 aylık konsolide, mali 
tablolar ve özet yönetsel, sportif faaliyet raporları ile ilgili olarak Denetim Kurulunun 
tespit ve incelemeleri. 

5. Gündemin 3’üncü ve 4’üncü maddesinde sunulan raporlarla ilgili görüşme. 
6. Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi. 
7. Kapanış 

 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler. Şimdi okunan gündemi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Lütfen sadece kırmızı 
yaka kartı taşıyan divan üyelerimiz el kaldırsınlar. Teşekkürler. Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
Gündemin 1’inci maddesi, Aralık ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması. 
Toplantı tutanağımız gsdivan.com divan resmi internet sitesine yüklenmiştir. Çözümlendiği ve 
siteye yüklendiği şekliyle divan tutanağımızı oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 
Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
Gündemimizin 2’nci maddesi Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması. Bu konuda birçok 
evrak var. Toplantı sırasında bir kısmını şimdi okuyacağız. Bir kısmını gündemin ileriki 
maddelerinde okuyacağız. Toplantı akışını bozmamak açısından.  
Divan Başkanlık kararını ekrana yansıtabilir miyiz? Saygıdeğer hazirun, malumunuz, değişen 
tüzüğümüze göre, daha önce 3 yılda bir yaptığımız ve karşınızda gördüğünüz, Divan Başkanlık 
heyeti, 3 yılını tamamladı ve bundan sonra değişen tüzük maddemiz gereği hem Divan hem 
Kulüp Başkanlık süreleri, 2 yıla indirildi ve genelde de bizim Nisan ayında icra ettiğimiz, divan 
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seçimi Mart ayına alındı. Bununla ilgili, teknik sürelere ve kulüp takvimine de uymak açısından 
23 Ocak 2024 tarihli Divan Başkanlık Heyeti kararını okumak istiyorum. 
Galatasaray Spor Kulübü Divan Kurulu olağan seçimli toplantı kararı. Türk Medeni Kanunu ve 
Kulüp Tüzüğümüzün ilgili maddeleri gereğince Divan Kurulumuz olağan seçimli toplantısının, 2 
Mart 2024 Cumartesi günü saat 10’da Galatasaray Lisesi Tevfik Fikret Salonunda, yeterli 
çoğunluk olmadığı takdirde, ikinci toplantının 9 Mart 2024 günü aynı yer ve saatte yapılmasına 
karar verilmiştir. 
Galatasaray Spor Kulübü Divan Başkanlığı, 5 kişilik heyet ve ıslak imzalı olarak bilgilerinize 
sunulmuştur. Önemli bir not var. Değişen kulüp tüzüğümüzün ilgili maddesi, 100/1, Divan Kurulu 
2 yılda bir Mart ayında kendi başkanını, 2 başkan yardımcısını ve 2 yazmanını seçmek üzere 
başkan, yokluğunda kıdem başkan yardımcısı tarafından toplantıya çağırılır, 100/7 fıkrası ise, 
seçimlerde kulüp seçim toplantısındaki yöntem ve esaslar uygulanır, denmektedir. 
Şimdi divan seçimi takvimini yansıtabilir miyiz? Fiili toplantımız, 9 Mart 2024 Cumartesi günü 
icra edilecektir. Toplantı saat 10’da başlayıp, 15’te bitecektir. Mali takvimi alalım. Seçim 
takvimini yansıtalım. Seçim toplantısında aidat vecibesini zamanında yerine getirmiş olan 2.902 
ama, belki bir iki kişi fark edebilir, üye oy kullanacaktır. Onu büyütebilir miyiz? Medeni Kanuna 
göre, birinci toplantı tarihinden en az 18 gün önce Divan Başkanlığı seçim duyurusunun 
yayınlanması gerekmektedir. Bu da 9 ila 12 Şubat 2024 tarihleri arasında yapılması gereken bir 
duyuru ama biz bunu önümüzdeki Pazartesi yada Salı günü kulüp internet sitesinde yayınlamış 
olacağız, ıslak imzalı kararımızı. Dolayısıyla şöyle bir seçim takvimi uygulanacak. Daha fazla 
büyütmek mümkün değil mi acaba?  
Liste verme son günü, birinci toplantı tarihinden 15 gün önce tüzüğümüzce verileceği için, 16 
Şubat 2024’e kadar, Cuma gününe kadar Divan Başkan adaylarının yazılı bir dilekçe ile Divan 
Başkanlığımıza başvurması gerekmektedir. Renk seçimi ise birinci toplantı günü olan ve 2 
Mart’tan 5 gün önce 26 Şubat 2024 Pazartesi günü 18’de icra edilecektir. 
Bu bizim Başkanlık Divanımızın duyurusuydu, Divana gelen evrak faslında okuduk. 
Şimdi diğer evrakımız, Sayın Ali Tüzmen okuyacak. Buyurun. 
 
Divan Kurulu Yazmanı Ali Tüzmen 
Sayın Galatasaray Spor Kulübü Divan Kurulu Başkanlığına 23 Ocak 2024. Bildiğiniz üzere 21 
Haziran 2023 tarihinde makamınıza bir yazıyla başvurmuş ve kulübümüzle ilgili bazı hususlarda 
Yönetim Kurulumuzdan talep ettiğimiz bilgiler hakkındaki sorularımızı içeren dilekçemizin, 
bizlerin Divan Kurulu üyeliği olması ve makamınızın saygınlığını dikkate alarak, tarafınızca 
Yönetim Kuruluna iletilmesini talep etmiştik. 8 başlık altındaki toplam 25 soruyu içeren ve 
Temmuz ayı olağan Divan Kurulu toplantısında cevaplanmasını talep ettiğimiz bu dilekçemizin 
tarafınızca işleme alınmayacağı bilgisi üzerine aynı dilekçeyi 23 Haziran 2023 tarihinde bu kez 
Kulübümüzün resmi kayıtlarından geçirerek, Yönetim Kurulu ve Denetim Kurulu dikkatine 
sunduk. 
Sayın Yönetim Kurulu bugüne kadar bu sorularımıza kapsamlı bir yanıt vermemiş, ancak zaman 
zaman parçalı bilgiler sunmuştur. Son olarak Ekim 2023’te yapılan Genel Kurulda Sayın 
Başkanımız Dursun Özbek, bu dilekçemizi hatırlatmış olmamız üzerine tüm soruları 
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cevapladığını, eksik bilgi husus varsa, şahsen gelip sormamız gerektiğini ifade ederek, konunun 
kendileri tarafından kapanmış olduğu sonucuna varılacak bir beyanda bulunmuştur.  
Sorduğumuz sorular, gizli bilgilerin açıklanmasına yönelik olmadığı gibi, kulübümüzün mali 
yapısını, önümüzdeki yıllara ait planlarının gerçekleşme olasılığını irdeleyen ve tüm genel kurul 
üyelerini bilgilendiren, ilgilendiren ama en üst danışma kurulu olduğu tüzüğümüzde yazılı Divan 
Kurulu üyelerinin, bilgilenmesinde azami fayda bulunan hususlardır. 
Tahmin ederiz ki, Sayın Başkanımız da bu konuda bilgimizin olmadan, fikrimizin oluşmasının 
doğru yorum yapmamıza pek imkân vermeyeceği hususunda bizlerden farklı düşünmüyordur. 
Bu çerçevede dilekçemizdeki tüm hususların, tek tek ve tam olarak Divan Kurulu ile 
paylaşılmasındaki ısrarlı talebimizin takipçisi olduğumuzu teyit eder, Temmuz 2023 Divan Kurulu 
toplantısındaki, Ekim ayının ilk yarısında da zaten genel kurul var, bu arada da yönetim bir 
soluklanmış olup, bütün sorularınızın cevabını da, ben de Divan Başkanı olarak takipçisi olacağım 
bu soruların, cevaplarız diye düşünüyoruz beyanınıza istinaden gereğinin ivedilikle yerine 
getirilmesi hususunu dikkatinize sunarız. 
Saygılarımızla, 5924 Taner Aşkın, 6889 M. Ayhan Özmızrak, 9750 Ertay Örmen. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler, Sayın Ali Tüzmen, bu yazıyla ilgili tekrar bu yazı içeriğini bir üst yazı ile Kulüp 
Yönetim Kuruluna iletilmek üzere, Kulüp Genel Sekreterliğine ileteceğiz. Şimdi gündemimizle 
devam etmeden önce, Başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek’i kürsüye davet ediyorum. 
Buyurun Sayın Başkan. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Sayın Divan Başkanı ve kıymetli heyeti, değerli Divan Kurulu üyeleri, bizi izleyen saygıdeğer 
hanımefendiler ve beyefendiler, hepinize saygılarımı ve selamlarımı gönderiyorum. 
Bugün Ocak ayı divan toplantısında sizlerle bir aradayız, siz değerli divan üyelerimizi, 
kulübümüzdeki son dönem gelişmeler hakkında bilgilendirmek istiyorum. Değerli arkadaşlar, 
hepinizin bildiği gibi, kulübümüz bankalar birliği konsorsiyumuna borçlarımızın 
yapılandırılmasından kaynaklı, ağır bir borç yükü altında olmasına rağmen, tüm sportif 
branşlarda rekabetini sürdürerek devam ediyor. Burada tekrar hatırlatmak açısından, kısa bir 
bilgi vermek istiyorum. Bankalar Birliği konsorsiyumu ile yapılan sözleşme çerçevesinde, göreve 
geldiğimiz 2022 Haziran ayından itibaren, şu mecburiyetimiz var. Yapılandırmanın 2019’dan 
itibaren yapılmasından dolayı, faiz ve anapara ödemeleri, yapılmadı. Ertelendi. Ve 2022’den 
itibaren de ertelenen bu faiz ve anapara ödemeleri için Bankalar Birliği konsorsiyumu, 
Galatasarayın ürettiği bütün fonları bir yerde topluyor, bunun yarısını bu faiz ve anapara 
ödemeleri için süpürüyor, diğer yarısı ile de Galatasaray Spor Kulübüne Galatasarayı yönetmesi 
için serbest bırakıyor. Yani basit bir anlatımla, yönetimlerin bugünkü yönetimin, 2024 
Mayısından sonra yönetimin de şu mecburiyeti var. Bir hesap yaparak, Galatasaray Spor 
Kulübünü olması gibi yönetmek için gereken fon ne ise, para ihtiyacı ne ise bunun iki mislini 
oluşturması lazım ki, hem borcu tasfiye etsin, hem de Galatasaray Spor Kulübünü yönetsin. Bu, 
bunun çok önemli bir bilgi olduğunu düşünüyorum, defaetle her seferde de söylüyorum. Çünkü 
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bu Galatasarayın olmazsa olmazı, Galatasarayı yönetmeye gelecek arkadaşların da her zaman 
dikkat etmesi, hesaplarını ona göre yapması gereken bir husus. 
Bu borç yükünden kurtulmak ve sizlere söz verdiğimiz gibi, bankalar birliği anlaşmasından 
çıkmak için, çalışmalarımızda önemli aşamalar kaydettik. Seçildiğimiz günden beri ben ve 
arkadaşlarım hep aynı şeyi söylüyoruz. Bir an evvel, bu borç sarmalından, bu faiz sarmalından 
çıkmamız lazım. Çok yakın bir tarihte, kulübümüz için hayati derecede önemli olan bu konuda 
size müjdeli haberler vereceğiz. Bu sayede yıllık yaklaşık 950 milyon TL’lere varan faiz yükünden 
kulübümüzü kurtaracağız. Yaklaşık 18, 19 aydır bu görevdeyiz değerli Galatasaraylılar, ilk gün 
size ne söz verdiysek, çok daha büyük ve finansal sorunlarından arınmış bir Galatasaray, yeni 
gelecek arkadaşlara, Mayıs ayı sonunda teslim etmek üzere çalışmalarımızı en hızlı bir şekilde 
sürdürüyoruz. 
Bu son dönemde, özellikle futbol takımı oyuncularımızın maaş ve ödemeleri üzerinden yapılmak 
istenen, kulübümüzü karıştırma hamlelerini dikkatle izliyoruz. Başta siz değerli divan üyelerimiz 
olmak üzere, tüm üyelerimizden, taraftarlarımızdan, özellikle rica ediyorum. Bu 
manipülasyonlara kesinlikle itibar etmeyin. Şu anda kulübümüzde ter döken oyuncularımızın 
prim dahil, tüm ödemeleri yapılmıştır. 3, 4 ay geriden geliyormuşuz gibi, yok öyle bir şey. Bunu 
dikkate alın, değerli arkadaşlar. Keza kulüp personelimize de ayın 1’i gelmeden, maaş 
ödemelerini düzenli bir şekilde yapıyoruz.  
Değerli hazirun, biraz sonra, değerli muhasip üyemiz size, Sportif A.Ş. ile ilgili finansalları detaylı 
bir şekilde açıklayacak. Fakat üzerine basarak söylemek istediğim bir husus var. Detayları orada 
da göreceksiniz. Şimdi 1 Haziran 2023 ve 30 Kasım 2023 olması itibariyle, Sportif A.Ş., 6 aylık 
dönem için 3 milyar 87 milyon lira hasılat yapmış. Peki, 2022’de ne kadarmış? 2022’de 1 
Haziranda geldik biz. Yani 30 haziranda geldik. 30 Kasım, 6 aylık realizasyonda 592 milyon lira 
mertebesinde. Yani o günden bu güne, bu sezona geldiğimiz zaman, daha önceki divanlarda da 
size anlattığımız gibi, Galatasarayın hasılatını, aşağı yukarı 5 misline çıkarmışız. Tabii bunun için 
de, kur farkları itibariyle gelen konular olduğu gibi, yani onun çok büyük etkisi olmadığını 
düşünüyorum. Çünkü bizim satışlarımızın büyük bir kısmı TL bazında olduğu için, bu rakamın çok 
önemli olduğunu, demin ifade ettiğim üzere, biz ve bundan sonra gelecek yönetimler eğer 
bankalar birliği ile yapılan anlaşmadan çıkılmazsa, Galatasarayın ihtiyacının 2 misli fon üretmek 
zorundadır. Bu sene itibariyle de bunu dikkate alarak, çalışmalarımızı o yönde yaptık.  
Ayrıca, Galatasaray Store ile rekorlar kırıyoruz değerli arkadaşlar, tüm zamanların en yüksek ciro 
rakamına ulaşmış bulunuyoruz. Haziran-Aralık 2023 döneminde 33,7 milyon Euro satış rakamı 
ile geçen yıla göre Euro bazında, %119 büyüme gerçekleştirdik. Bu artışın yanında, ürün satış 
adedinde de önceki yıla göre %103 oranında büyüme sağlandı. Bu son yıllardaki en yüksek satış 
adedi ve artış oranı anlamına geliyor. Bu süreçte emeği geçen herkese büyük bir teşekkür 
gönderiyorum değerli arkadaşlar. 
Futbol takımımız, zor ve yoğun bir fikstürden başarıyla geçmeye devam ediyor. Bu zorlu 
dönemde onların her zaman yanında olmamız ve desteklememiz gerektiğini düşünüyorum. 
Yarınki İstanbulspor maçına, tüm taraftarlarımızı stadımızda, son dakikaya kadar takımımızı 
desteklemeye davet ediyorum. 
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Değerli hazirun, bir konuya daha işaret etmek istiyorum. Geçtiğimiz günlerde gelişen bir olay, 
İstanbul Büyükşehir Belediyesi Başkan adayı Sayın Murat Kurum’un kulübümüzü ziyareti sonrası 
oluşan gündem nedeniyle söylemek istediğim birkaç şey var. 
Sayın Murat Kurum’la Emlak Konut Başkanlığı, Bakanlığı döneminde ve özellikle deprem felaketi 
sonrası kulübümüzün yaptığı çalışmalarda birlikte mesai harcama fırsatı bulduk. Kendisi ile 
uyumlu ve verimli bir çalışma ortamımız oldu. Dolayısıyla Sayın Kurum’un kulübümüzü ziyaret 
ettiği gün kullandığım ifadelerim, bu 8 senelik süre zarfında Sayın Bakanla yaptığımız 
çalışmalardan oluşan görüşlerimin bir paylaşımıdır. 
Hepinizin malumu, son günlerde, son günlerde bir metin dolaşıyor, bir mektup dolaşıyor. 
Zannedersem Divana da verdiler okunması için, ama Divan Başkanı herhalde biraz sonra 
okuyacak. Şimdi bu dilekçenin içeriğine diyeceğim hiçbir şey olmaz. Ama üslubunu ve kullanılan 
hitap şeklini kabul etmiyorum. Değerli arkadaşlar, benim oturduğum koltuk, genel kurulun bana 
emanet ettiği, kurucumuz Ali Sami Yen’in koltuğudur. Bu koltuk her şeyden yücedir. Günlük 
tartışmaların çok üstünde ve korunması gereken bir makamdır. Ben tüm üyelerimizin ve 
taraftarlarımızın da bu hassasiyetle ve iyi niyetle hareket ettiğine ve edeceğine inanıyorum. 
Bunu özellikle şunun için söylüyorum. Tabii sayın Divan Başkanı gönderilen dilekçeyi ve metni 
okuduğu zaman, kullanılan ifadeleri siz de orada göreceksiniz. Galatasaraya yakışmadığını 
düşünüyorum. Bizim değerlerimiz, etik değerlerimizin, beni böyle düşünmeye sevk ediyor. 
En çok üzüldüğüm noktalardan birisi de bu dilekçeye ön ayak olan kardeşlerimin sürekli iletişim 
halinde olduğum yönetiminde bulundukları kurumlarımızın her türlü taleplerini ve 
problemlerini paylaşmaktan çekinmeyen ve onlar için zerre tereddüt etmeden destek verdiğim 
isimler olması oldu.  
Bana bir telefon uzakta olan kardeşlerim kendilerini basın açıklamasıyla ifade etmek istediler. 
Canları sağ olsun. Değerli arkadaşlar, biz yolumuza zafer yolculuğumuza birlikte devam 
ediyoruz. Bu zafer yürüyüşünde ben ve arkadaşlarım maddi, manevi, hiçbir destekten, 
Galatasarayı başarıya taşımak için ne gerekiyorsa yapmaktan sakınmıyoruz.  
Ancak en önemlisi, elbetteki bugüne kadar olduğu gibi, bundan sonra da sizlerin bize vereceğiniz 
desteğin devam etmesidir. Biz ne yaparsak yapalım, sizin desteğinizden mahrum olduğumuz 
zaman, yaptığımızın değerli arkadaşlar hiç kıymeti yok. Burada özellikle siz Divan Kurulu 
üyelerinin, genel kurul üyelerinin ve taraftarların, taraftarlarımızın bize gösterdiği destek, bizim 
gayretimizi artırmakta ve mücadele azmimizi de son derece kuvvetli hale getirmektedir. 
Biz Galatasaray’ız arkadaşlar, başarmak zorundayız. Bugün Dursun Aydın Özbek bu koltukta 
oturuyor, yarın bir başka değerli kardeşim bu koltukta oturacak. Kim olursa olsun, bu koltukta 
oturan kişi, başarılı olmasının tek bir şartı var. Galatasarayda birlik ve beraberliğin ve 
kenetlenmenin sürdüğü sürece başarılı olur seçilen yönetimler. Şunu da hiçbir zaman 
unutmamak lazım. Her yönetimin, her Galatasaraylının birleştiği bir husus var. O da hep 
söylüyoruz, asıl olan Galatasaraydır. Gerisi de teferruattır. 
Değerli hazirun, 2024 senesinin ilk toplantısında düşüncelerimi size aktarmak ve sizlerle 
paylaşmak istedim. Hepinize güzel bir sene diliyorum ve saygılarımı sunuyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek’e detaylı açıklamaları için teşekkürler. Şimdi bahsedilen 
evrak dün itibariyle Divan Başkanlığımıza elektronik ortamda ve fiziki olarak geldi. 23 Ocak 2024 
tarihli evrak. Galatasaray Spor Kulübü Divan Kurulu Başkanlığına, saygıdeğer Divan Başkanı, 
değerli ağabeyimiz, Sayın Aykutalp Derkan, Galatasaray Lisesi 1982 yılı mezunları, 114 devresi 
girişimi ile başlatılan ve halen 297 imza ile dikkatinize sunuyor olduğumuz metni, Divan 
Başkanlığına gelen evrak okunması kapsamında, Galatasaray Spor Kulübü 2024 yılı Ocak ayı 
Divan toplantısında okunmasının sağlanmasını rica eder, saygılarımızı sunarız. Galatasaray 
Lisesi, 1982 yılı mezunları adına moderatör arkadaşlarımız imzalamışlar. İki ıslak imza var. 
Toplam 297 kişi dün gelen evrakta imzalamış, 56 saygıdeğer kulüp ve divan üyemiz, sicil 
numaralarını yazmış, bir süratli inceleme yaptığımızda, 123 kişinin üye olmadığını ve 13 kişinin 
de kaydının kapalı olduğunu müşahede ettik. Islak imzalı olmadığı için aslında bu dilekçenin 
eklerini sunmuyoruz. Çünkü ıslak imza gerekiyor. Ama sonuçta, biri saygıdeğer divan üyemiz, iki 
imza kapak yazısında ıslak imzalı olduğu için, Galatasaray demokrasisi gereği, bu dilekçeyi ve 
ekini okuyorum. (Okumayın, o iki imza kim? Öğrenelim.) KVKK gereği, açıklamayı uygun 
bulmuyorum. Burada tutanağa geçme anlamında. (Ya, KVKK yapmayın, lütfen okuyun isimleri). 
Yok, gerek yok yani, kendileri biliyorlar. (İsmi boş verin, içeriği okuyun.) İçeriği. Galatasaray Spor 
Kulübü Başkanı Sayın Dursun Özbek’e, kulüp üyelerinden açık mektup. Sayın Dursun Özbek, 
kulübümüzün siyasi tercihleri ve açıklamaları olamaz. Biz tarafsız bir kurum olup, seçim ile gelen 
her türlü devlet kuruluşu ile çalışmaya hazır olduğumuzu ifade etmenin ötesine geçmemeliyiz. 
Kişisel tercihinizi Galatasaray Spor Kulübü Başkanı sıfatıyla açıklayamazsınız. Fikri hür, vicdanı 
hür, irfanı hür bir kurumdan doğmuş, Galatasaray Spor Kulübünün tarafsız olması gerektiğine 
olan inancımızı, kamuoyu ile paylaşıyoruz. 
Başkanımız bahsettiği için. (Sayın başkan üye olmayanları açıklayın.) (İsimleri okuyun kardeşim.) 
Hayır, ıslak imzalı olarak göndermiş değerli üyelerimizde bir problem olmadığı için, kapak 
yazısını okumakla yetiniyoruz. (Hepsi bundan mı ibaret yani.) Lütfen, salondan anlaşılmıyor. 
Şimdi gündemimizle devam ediyoruz. Serbest gündem maddesinde detaylı olarak isteyen 
görüşebilir.  
Mali takvimi koyabilir miyiz? Mali raporlama takvimini. Önce bunu özetleyerek okuyacağım. 
Çünkü bu kulübümüzün bundan sonraki dönem, bütün mali raporlama takvimine ve genel 
kurulumuzu etkileyebilecek bir yazı. Mali gruptan geliyor, bir özet.  
Galatasaray Spor Kulübü tüzüğüne göre, ara dönem kulübün konsolide ve solo bağımsız, 
denetim raporlarının sunumu, 30 Kasım tarihinden itibaren, ikinci divan toplantısında, yani Ocak 
ayı divanı olarak planlanmıştır. Ancak aynı dönemde halka açık olan Sportif A.Ş.’nin, konsolide 
SPK bağımsız denetim raporu yayınlanmaktadır. Hem kulüp solo, uluslararası finansal raporlama 
standartları hem kulüp konsolide hem de Sportif A.Ş., bağımsız denetim raporlarının aynı zaman 
diliminde çıkması hem zaman bakımından hem denetim çalışmalarının bitmesi açısından zorluk 
yaşatmaktadır. Aşağıdaki tabloda Sportif A.Ş. bağımsız denetim raporu, SPK son yayınlama 
tarihleri ve Galatasaray Spor Kulübü IFRS, bağımsız denetim raporlarının çıkması, planlanan son 
yayınlanma tarihleri gözükmektedir. Şu anda bizi ilgilendiren 1 Haziran 2023 – 31 Ağustos 2023 
ilk quarteri, dateline olarak 10 Ekim 2023’tü, finansal rapor da Ekim divanında yayınlanması 
gözüküyor. Şu anda içinde olduğumuz dönem, 1 Haziran 2023 – 30 Kasım 2023, 6 aylığı ise 19 
Ocak 2024 tarihinde KAP platformunda yayınlandı malumunuz, geçtiğimiz Cuma günü. Bunun 
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finansal raporunun ise 30 Ekim’i takip eden Ocak divanında sunulması planlanmıştı. Yalnız şu 
anda elimizde, açık konuşayım, 1 haftadır mali grupla da ve Denetim Kurulumuzla seçilmiş 
Denetim Kurulumuzla istişare ediyoruz. Elimizde şu an konsolide bir rapor yok. Sadece Sportif 
A.Ş. altında futbol ve mağazacılık faaliyetinin 6 aylık solo raporu var. Bir de kulübümüzün 14 
şubesinin ve bağlı şirketlerinin sportif dışındaki bütçe realize, realizasyonu var. Bütçe fiili 
mukayesesi var. 6 aylık yine. Bu ikisi ayrı ayrı sunulacak. Bundan sonraki konsolide rapor için 
mali grupla, çünkü bağımsız denetim kurulu 1 ay ek süre istedi. Dolayısıyla Şubat ayı sonunda 
icra edilecek bir Olağanüstü divan toplantısında bu raporu konsolide olarak, tam konsolidasyon 
esasına göre yetiştirecekler.  
Ayrı bir olay var. Devam ediyorum. Yukarıdaki tabloda görüldüğü üzere, bütün SPK rapor 
yayınlama tarihleri tüzüğe göre belirlenmiş, kulüp konsolide ve solo IFRS bağımsız denetim rapor 
tarihleriyle çakışmaktadır. Kulübün mali yılının değişmesi ile birlikte, sezonluk takvime yeni 
geçtiğini de göz önüne alırsak, raporlama çalışma yükü artmış olacağından, bu durum raporlama 
departmanının ve bağımsız denetçinin çalışma programının aksamasına sebep olacaktır. Bu çok 
önemli. Ayrıca, SPK’nın 29 Aralık 2023’te yayınlamış olduğu II-14.1 Sermaye Piyasasında finansal 
raporlama ilişkin esaslar tebliğine göre, bu yılın son günü yayınlandı ve 30 Aralık resmi gazetenin 
mükerrer 2 sayısında yayınlandı, 44 sayfalık bir yönetmelik. Esaslar tebliğine göre, zorunluluk 
haline gelen, enflasyon muhasebesinin uygulanması ile birlikte, SPK rapor yayınlanma 
tarihlerine 10’ar hafta eklemiş ve hâlihazırda raporlama takviminde büyük bir değişiklik 
yapmıştır. Bu durum Galatasaray Spor Kulübü tüzüğündeki takvimin gerekliliklere doğru cevap 
veremediğini göstermektedir. Biz tüzük değişikliğini yaptıktan sonra kanunun amir hükmü, 
biliyorsunuz normlar hiyerarşisinde, Anayasa, Yasalar, Yönetmelikler, Tebliğler bizim 
tüzüğümüzün üzerinde. Bizim Kulübümüzün Anayasası niteliğindeki, tüzüğümüzle çelişkili bir 
durum, bundan sonraki raporlama dönemlerinde oluşacaktır. Şunu ifade edeyim. İkinci 
sayfadaki tablo. Finansal rapor, yani 1 Haziran 2023 – 31 Mayıs 2024 döneminde şu anda içinde 
olduğumuz dönemde, 12 aylık dönemi içeren rapor, eski dateline’ı, 9 Ağustos 2024’tü. 10 hafta 
ilave edilmiş yeni dateline’ı, 18 Ekim 2024. Galatasaray Spor Kulübü tüzüğüne göre ise, bizim 
finansal raporu Ekim genel kuruluna yetiştirmemiz gerekiyordu. Bu tabii 25 Mayıs tarihinde 
muhtemelen tüzüğümüze göre yapılacak kulüp seçiminden sonra, yeni oluşacak yönetimin 
önünde önemli bir sorun olarak duruyor. Çünkü eğer, enflasyon muhasebesine geçilmesi 
dolayısıyla, bu raporun 18 Ekim’de çıkacağına göre, o bizim 500 sayfalık konsolide kitabın, 
faaliyet raporunun bu şekilde çıkması şey değil, ama bunu bugünkü gündemimizle meşgul 
etmeyelim. Teknik bir sorun olduğu için, daha sonraya bırakalım ama bir not edelim. Bundan 
sonraki dönemde, mali grup, yönetim ve divanın bir ihtisas komisyonunun bu konuda çalışması 
gerekecektir. Mali grubun bilgi notunda, devam ediyorum. Yukarıdaki tabloda görüldüğü üzere, 
önümüzdeki sezonda, Sportif A.Ş. SPK raporlama tarihlerinin tamamına enflasyon 
muhasebesinin getireceği raporlama yükü düşünülerek SPK tarafından yaklaşık 10 hafta 
dateline’lar uzatılmıştır. Enflasyon muhasebesi kulüp ve tüm bağlı ortaklıklarına uygulanacağı 
için, Galatasaray Spor Kulübü tüzüğünde belirlenmiş olan raporlama takvimine uyumsuzluğuna 
yol açmaktadır. Örneğin SPK’nın yayınladığı tebliğe göre, Sportif A.Ş.’nin yıl sonu bağımsız 
denetim raporunun son yayınlanma tarihi 9 Ağustos tarihi yerine 18 Ekim olarak belirlenmiştir. 
Galatasaray Spor Kulübü konsolide ve solo raporları da uluslararası finansal raporlama 
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standartları, raporlamada enflasyon muhasebesine tabi tutulacağından, ilgili dönemde tüm 
bağımsız denetim raporlarının yayınlanması ve genel kurulda sunulması imkânsız hale 
gelecektir. Ayrıca Sportif A.Ş. 30.11.2023 tarihli ara dönem bağımsız denetim raporunun son 
yayınlanma tarihi de SPK’nın yayınladığı tebliğe göre 19 Ocaktan 3 Mart’a ötelenmiştir. Ancak 
tüzüğe göre sunulması gereken divan toplantısı Ocak ayı divan toplantısı olarak belirlenmiştir. 
Bu durum önemli bir belirsizlik ve tezat olarak karşımıza çıkacaktır.  
Öneriler: Önerimiz kulüp konsolide ve solo IFRS raporlarının SPK tarafından belirlenmiş olan son 
yayınlanma tarihinden sonraki ikinci divanda sunulmasıdır. Böylelikle hem raporlama hem 
denetim çalışmaları daha doğru ve disiplinli bir şekilde yürütüleceğini düşünüyoruz. Son olarak 
SPK’nın yapmış olduğu yıl sonu bağımsız denetim raporlarının yayınlanma tarihi değişiklikleri 
doğrultusunda kulüp bağımsız denetim raporlarının Ekim ayında yapılacak genel kurulda 
sunulmasını imkânsız hale getirmektedir. Önerimiz, Ekim ayında yapılacak genel kurul tarihinin 
SPK’nın açıkladığı son yayınlanma tarihleri doğrultusunda tekrardan belirlenmesidir. Bu konuda 
gerekli hukuki, mali mütalaaları beraberce, kulüp Yönetim Kurulu, mali grup profesyonelleri ve 
Divan Kurulu olarak değerlendirip, bu faaliyet döneminin değerlendirilip, ibra uygulamasına tabi 
tutulacak olan yeni 12 Aylık faaliyet döneminin Ekim 2024’te, yani Mayıs ayı seçiminden sonra 
nasıl yapılacağı teknik bir soru olarak karşımıza çıkıyor ama bugünün konusu değil, bugünün 
gündemini de daha fazla meşgul etmemek açısından ben bu kadar söylemekle yetiniyorum. 
Dinlediğiniz için teşekkürler. Yani şunu okuması bile yorucu.  
Şimdi gündemimizle devam ediyoruz. Kürsüye Yönetim Kurulu muhasip üyemiz Sayın İsmail 
Sarıkaya’yı davet ediyorum. 
 
Yönetim Kurulu Muhasip Üyesi İsmail Sarıkaya 
Değerli Divan, değerli Başkanım, değerli Galatasaraylılar, hepiniz hoş geldiniz. Ben size demin 
Divan Başkanımızın izah ettiği gibi, kulübün bütçe gerçekleşenlerini bugün size vereceğim. 
Ayriyeten de sportifin SPK’dan geçmiş verilerini sizinle paylaşacağım, ilk 6 aylık. Ben de bir 
mühendis olarak, iktisatçı değilim. Sizleri böyle grafiklerle filan değil, herkesin çok rahat 
anlayacağı basit bir şekilde sizlere izah etmek istiyorum. 
Öncelikle kulüp bütçe ve gerçekleşenlerden başlayarak, değerli Galatasaraylılar, ilk 6 ayda 
kulüpte bütçelenen ve gerçekleşen rakamları biz size yansıttık. Burada Merkez ve Tesislerden 
başlayarak, çok da fazla sizlerin vaktinizi almamak için, ana kalemleri sizlere ve göze fazla gelen 
rakamları izah ederek anlatacağım. Gelirler, bütçelenen 142 milyon, gerçekleşen gelir, 209 
milyon TL, bunların hepsini tek tek şey yapacağım size, anlatacağım. Giderler, giderler 78 
milyondan 85 milyon olarak gerçekleşmiş, arada 123 milyonluk bir kâr söz konusu, bu 123 
milyon TL, bizim bu sene yaptığımız sponsorluk anlaşmalarından kulübe aktarılan paralar ve 
buna bağlı olarak da mağazacılığın royalty, yani mağazacılığın isim hakkından kulübe gelen 
paradan kaynaklanmakta. Çok basit olarak. Bu kârımız oradan kaynaklanıyor. Onun haricinde 
basketbol toplam dediğimiz meblağdan giderek, erkek basketbol, kadın basketbol, tekerlekli 
basketbol, bütçelediğimiz 51 milyon, 71 milyon gerçekleşmiş durumda. Gider, 65 milyon, 
gerçekleşen 107 milyon, aşağı yukarı 36 milyon bir sapma olmuş. Bunun nedeni de tamamen 
sporcu satın almalarından kaynaklanıyor. Gelirlerimizde de gördüğünüz gibi aşağı yukarı bir 21 
milyon artış söz konusu. Bu 21 milyonluk artışın da ana sebebi, bizim devlete ödediğimiz 
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stopajların bize amatör şubelerde ve tesislerde kullanılması için, devletin bize iade etmesinden 
kaynaklanan bir kârın, kârın demeyelim, stopaj iadesinin amatör şubelere üniform olarak 
dağıtılmasından kaynaklanıyor.  
Voleybol toplam, kadın ve erkek voleybol toplamı. Voleybol, gelir 14 milyon 900, gerçekleşen 
19 milyon 098, gider, 28 milyon 554, gerçekleşen 47 milyon 748, aşağı yukarı 28 milyon bir fark 
var. Buradaki fark da yine sporcu transferlerinden kaynaklanmakta. 
Alt yapı toplam, alt yapı basketbol, alt yapı voleybol. Alt yapı toplamda 726 bin lira gelir 
hedeflemişiz, 921 bin lira gerçekleşmiş, 7 milyon 400 bin lira gider hedeflemişiz, 9 milyon 717 
bin gerçekleşmiş. 8 milyon 796 bin lira da zarar söz konusu. Su sporları toplam, su sporları 
derken, yüzme, sutopu, yelken, kürek. Toplamda 20 milyon 617 milyon gelir hesaplamışız, 16 
milyon 177 milyon gerçekleşmiş. Gider 24 milyon hesaplamışız, 32 milyon gerçekleşmiş ve 16 
milyon 816 bin lira bir zarar söz konusu. 
Diğer şubeler ve toplamı, onlar da atletizm, judo, binicilik, satranç, 2 milyon 191 bin lira 
bütçelemişiz. 620 bin lira gerçekleşmiş. Giderler, 3 milyon 946 bütçelemişiz, 7 milyon 586 aşağı 
yukarı 6 milyon 966 bin lira bir zarar söz konusu. Gelir ve gider farkları. Yani hesapladığımız, ana 
faaliyetlerimizden, yani uzun yıllar, uzun dönemler sonra, ilk defa toplamda kâr etmiş 
durumdayız. Onu da şöyle açıklayabiliriz. Biz bütün gelirlerimizi 234 milyon 863 hesaplamışız, 
318 milyon 333 gerçekleşmiş. Bunu demin size izah ettiğim gibi, esas şeyimiz, stopaj, devlete 
ödediğimiz stopajları, zamanında ve tamamıyla ödediğimiz için, devlet bize stopajları iade 
etmesiyle gerçekleşen bir gelir artımı. Sonrasında giderlerde 210 milyon hesaplamışız, 296 
milyon gerçekleşmiş. Bütün bu toplamları, artı eksi yaptığımızda, 21 milyon 485 bin lira, esas 
faaliyetten dolayı, pozitifteyiz, yani uzun yıllar sonra, ilk 6 aylık dönemde, artıya geçmiş 
durumdayız. 
Ama tabii, burada alttaki 3 satırı da sizlere açıklamam gerekiyor. Diğer gelir ve giderler, tabii ki 
biz 9 milyon 366 bin lira hesaplamışız, fakat 98 milyon gerçekleşmiş. Bunun sebebi de geçmiş 
yıllardan kaynaklanan KDV borçlarının yapılandırmasından kaynaklanan bir sapma, yani sırf 
bizim dönemimize ait değil, geçmişten bu zamana kadar gelen bütün KDV yapılandırmaları. Faiz 
giderleri, işte malumunuz, faizlerin artmasıyla kaynaklandı. Kur farkı, bizim tahmin ettiğimizde, 
biz bu bütçeleri yaparken, faizler arttığında, dövizi düşer gibi hesaplamışız. Fakat ikisi birlikte 
paralel artınca, bizim de 44 milyondan 116 milyona çıktı. Total olarak baktığınızda, 
hesapladığımız 237 milyon gelir, 330 milyon olarak gerçekleşmiş. Gider, 583 olarak 
hesaplamışız, 877 gerçekleşmiş, totalde de 547 milyon lira ilk 6 ayda bir zararımız söz konusu. 
Kulüp bütçelenenle, gerçekleşen arasında. Burada sormak istediğiniz bir şey yoksa, sportife 
geçeceğim. 
Buyurun. (Bütçeyi yaparken, kur farkı çok fark etmiş ya, 6 ay önce yapıldı ya bu bütçe, 6 ayda bu 
kadar fark ediyor mu kur bazlı sapmalar.) 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın konuşmacı, kayda geçmediği için, salondan yapılan konuşmalar, bence sayın muhasip üye 
bitirdikten sonra, kürsüden söz alıp konuşursanız, tutanağa da geçmiş olur. 
 
...... (Başkanım, bence de öyle de sormak isteyen sorular var mı deyince, ben konuştum. Yoksa...) 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
İşte, salon konuşmaları uzaktan anlaşılmayan konuşmalar şeklinde bant çözümleri geldiği için, 
ben bu noktada şey yapmış olayım. Müdahale etmiş olayım. (Gezici mikrofon verelim Sayın 
Başkan). O sıkıntılı. Çünkü o da tam kayda geçmiyor. Tutanaklarda anlaşılmayan, nokta nokta 
geçiyoruz. Sanki sansürlemiş gibi, o da bana ters geliyor yani. Şeyden sonra.  
 
Yönetim Kurulu Muhasip Üyesi İsmail Sarıkaya 
Tamam. Ben o zaman sonra. Sportifin konsolide, ilk 6 aylık bu SPK’dan onaylı olarak geçmiş 
durumda. Ben size burada demin Başkanımız da söyledi. Hasılatımız 592 milyon liradan bu sene 
3 milyar 87 milyon liraya çıktı. Ben bu artışların da nasıl kaynaklandığını ben size kısaca anlatmak 
istiyorum. Bu hasılatımızın en önemli kalemleri, UEFA gelirleri, 823 milyon, mağaza satış gelirleri 
802 milyon, loca, vip, kombine 705 milyon, sponsorluk isim haklarından gelen 538 milyon, 
diğerleri daha küçük rakamlar ve 3 milyon 87 milyona ulaşan, aşağı yukarı %421’lik bir artış söz 
konusu oldu. 
Satış ve maliyetlerimizde de geçen sene 843 milyon TL olan rakam, bu sene ilk 6 ay için, 2 milyar 
306 milyona çıktı. Burada da aşağı yukarı %174’lük bir artış söz konusu. O da size açıklamam 
gerekirse, bunların en önemli giderlerinin başında, sporcu ücretleri, 1 milyar 113 milyon TL, 
satılan ticari malların mağazacılıkta, 398 milyon TL, futbolcu amortismanları, 263 milyon TL, 
menajer ve imaj hakları, 114 milyon TL, ki bu da Tete, Zaha ve Icardi’den kaynaklanan bir imaj 
hakkımız. 
Totale baktığımızda da satış maliyetlerimiz 2 milyar 306 milyona ulaşmış durumda, bu da 174, 
yani %174 bir artış söz konusu. Bu şekilde değerlendirdiğimizde, yani brüt olarak da 781 milyon 
TL her şeye rağmen bir kâr söz konusu.  
Genel yönetim giderleri, geçen sene 23 milyon 800 bin iken, 60 milyon 400 binlere çıkmış, genel 
pazarlama ve dağıtım giderleri 52 milyondan 128 milyona çıkmış. Bunlar tabii ki 128 milyona 
çıkmasının en önemli nedenlerinden biri personel maliyetlerinden kaynaklanıyor. Biliyorsunuz 
ücretlerin artmasından mütevellit. 
Diğer faaliyet ve giderler, 11 milyondan 34 milyona, diğer faaliyet giderleri, 71 milyondan 640 
milyona çıkmış. Bu 640 milyon da sadece 613 milyonu kur farkından kaynaklanmakta. Faaliyet 
kâr ve zararı, 387 milyondan zarardan, sadece 13 milyon 200 bin TL’ye inmiş. Yatırım faaliyetleri 
ve giderleri 147 milyondan 219 milyona çıkmış, bunlar da finansman giderleri, 10 milyondan, 
159 milyon, 159 milyonun şey yapmasının yükselmesinin nedeni de faizlerin artmasından 
kaynaklandı. Vergi ve gelirler, 3 milyondan 13 milyona çıkmış. O da tabii ki Mağazacılığın 
satışlarının artması ile birlikte, devlete ödediğimiz vergilerin artmasıyla kaynaklandı. Total olarak 
baktığınızda ilk 6 ayda, geçen sene 254 milyon TL, aynı dönemde zarar etmişken, bu dönem 34 
milyon 200 bin lira kâr etmiş gözüküyoruz. 
Hepinize saygılar sunuyorum.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Muhasip üyemiz Sayın İsmail Sarıkaya’ya teşekkürler. Malumunuz halka açık ve SPK mevzuatına 
tabi, borsaya kote 4 kulübümüzün 6 aylık raporları, geçtiğimiz Cuma günü itibariyle KAP, kamu 
aydınlatma platformunda yayınlandı, sevindirici husus, satış hasılatı olarak en yüksek hasılata 
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kulübümüz ulaşmış durumda. Bunda da şampiyonlar liginin büyük etkisi var, mağazacılık 
gelirlerinin radikal bir şekilde artması var. Ama bundan sonraki dönemde, şuna da dikkat 
çekmek lazım. Bankalar, bankalar konsorsiyumu ile yapılan, yapılandırma çerçeve anlaşmasında, 
bir ara %8,5’lara, yani marjı ile birlikte %10 civarında olan faiz, %50’ye doğru tırmanmış 
durumda. Başkanımız da belirtti ama ben bu konuya özellikle dikkatinizi çekmek istiyorum. İki 
handikapımız var. Bankalar konsorsiyumu ile yapılan anlaşma, TL referans artı bir marjla 
çalışıyor. Şu anda %20’nin üstüne çıktığına göre, %1 de bir marjı var. Ama en önemlisi sizin tüm 
sabit gelirlerinizin %50’si blokaja tabi tutuluyor. Yani bir nevi bütün kulüpler bir nevi kayyum 
yönetimi altında. Siz bütün sabit gelirlerinizin %50’si ile döneceksiniz. Zaten biz %100’ü ile 
dönemiyorduk ve yıllar içinde 2,2 milyar TL ye ulaşan bir borç stoğuna ulaştık. Şimdi onu tasfiye 
etmeye çalışıyoruz. Yani bu kan kaybı bütün kulüplerin hayatiyetini, sürdürülebilirliğini ipotek 
altına almaktadır. Yani burada ben açık konuşayım, çıkış planı olan tek kulüp, kulübümüzdür. 
Diğerleri için bir şey söylemek istemiyorum. Hem centilmenliğe hem o kendilerinin iç işidir. 
Yalnız şunu da belirtmek lazım. Futbol, artık sadece futbol değil. 1800’lerin sonunda, işçi sınıfının 
hafta sonu eğlencesi olarak ortaya çıkmış bu güzel oyun, yıllar içinde kara para sahiplerinin, 
oligarkların, yalı çocuklarının oyuncağı haline gelmiştir. Ve gitgide seyirciyi kaybetmektedir. 
Genç jenerasyonda e-sporun süratle yayılması bunu doğrulayan bir göstergedir. 
Bu konuda, bütün futbolun paydaşları, bu güzel oyunun centilmence, adalet çizgisinde 
sürdürülmesine olanak sağlamalıdır. Ben bu kadar söylemekle yetiniyorum. Teşekkür ediyorum 
dinlediğiniz için.  
Şimdi Denetim Kurulu bir sonraki maddeye geçiyoruz. Yalnız, orada Denetim Kurulumuzdan 
gelen bir yazı var. Denetim Kurulumuzdan bu yazıyı okumak ister misiniz? Biz mi okuyalım? Peki.  
Denetim Kurulu yazısını yansıtabilir miyiz? 23 Ocak 2024 tarihli Galatasaray Spor Kulübü Divan 
Kurulu Başkanlığına gelen, Galatasaray Spor Kulübü Yönetim Kuruluna da bilgi olarak giden yazı. 
Denetim Kurulumuz, Denetim Kurulu üyelerimiz tarafından imzalanmış, kulübümüz tüzüğünün 
96/8’inci maddesi, Denetim Kurulunun görev ve yetkilerini düzenlemekte olup, Ağustos, Kasım, 
Şubat, Mayıs ayları sonu itibariyle, Yönetim Kurulunca Divan Kuruluna sunulmak üzere 
düzenlenecek olan bağlı ortaklıkların, kulübün kurmuş olduğu şirketler ve pay sahibi olduğu 
şirketler ve pay sahibi olduğu şirketlerin kurmuş olduğu veya pay sahibi olduğu şirketleri, 
konsolide hesap vaziyetiyle, yönetsel ve sportif faaliyet raporlarını, 6 aylık ve yıllık dönemlere 
ilişkin, özel denetim şirketinin dönem raporlarını inceleyerek, yazılı görüşlerini en geç izleyen 2 
ay içinde yapılacak Divan Kuruluna sunmak ve o toplantıya katılarak, olası soruları yanıtlamak 
hükmünü haizdir. 
Bu kapsamda Sayın Başkanlığınızca, 24 Ocak 2024’te gerçekleşeceği ilan edilen Divan Kurulu 
toplantısının gündem metninde kurulumuzca yapılacak sunuma yer verilmiştir. Kulübümüz 
Yönetim Kurulu profesyonelleri ve özel denetim şirketi ile yapılan görüşmelerde, kulübün ve 
bağlı ortaklıklarının finansal verilerini içeren konsolide finansal tabloların ve yönetsel ve sportif 
faaliyete ilişkin özel denetim şirketi raporlarının gerçekleştirilecek Divan Kurulu toplantısı tarihi 
itibariyle hazır olmayacağı bildirilmiştir. Tüzüğümüzün yukarıda bahsi geçen maddesinde açıkça 
tüm bağlı ortaklıkları kapsar, özel denetim şirketinin dönem raporlarına ilişkin görüşlerimizin 
bildirilmesinden bahsedildiğinden kurulumuzun elinde olmayan sebeplerden ötürü, ilgili sunum 
ve görüş bildiriminin yapılması mümkün olmayacaktır. Açıklanan nedenlerle, tüzük madde 96/8 
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uyarınca yapılacak sunumumuzun bir sonraki divan toplantısı gündemine alınmasını, tavsiye, arz 
ve talep ederiz. Saygılarımızla, Galatasaray Spor Kulübü, Denetim Kurulu. 
Bunu da okumuş olduk. Divana gelen evrak olarak, dolayısıyla Şubat ayı son haftası icra edilecek 
bir olağanüstü mali gündemli Divan Kurulu toplantısında, hem 6 aylık, konsolide mali rapor, hem 
de bağımsız denetimden geçmiş olarak, tam konsolidasyon esasına göre ve Denetim Kurulu 
raporu icra edilecektir. Bunun tarihini bilahare belirleyip, bildireceğiz. 
Teşekkürler. Şimdi gündemimizin mali raporlarla ilgili genel görüşmesini açıyorum. Divan 
üyelerimizden hassaten şunu rica ediyorum. Serbest gündem maddesindeki konuşmanızı, 
bilahare yaparsınız, 6’ncı maddede yani önemli ve güncel konular hakkındaki konuşmayı, 
dolayısıyla birden fazla kürsüye gelebilirsiniz. Şimdi sadece mali konularla ilgili görüşmeyi 
açıyorum. 3 konuşmacımız görüşme talep etmişler. Sayın Ayhan Özmızrak ilk konuşmacı, sonra 
Sayın Ertay Örmen, üçüncü konuşmacımız da Sayın İbrahim Göknar ama ben listeye Sayın Aykut 
Uzunoğlu’nu da ekliyorum. Buyurun Sayın Ayhan Özmızrak. Tabii ki, Seyfettin Gürsel hocam.  
 
Ayhan Özmızrak 
Değerli Galatasaraylılar, hepinizi saygıyla selamlıyorum. Tabii bugün hedef konsolide durumu 
görmek, onu değerendirmekti ama belli oldu ki, o pek mümkün olmayacak. Biz bu tarihleri 
birleştirirken, işler daha hızlı olacak, kontrolü daha kolay ve daha çabuk yapacağız derken, 
giderek daha da uzaklaşır hale geldik. Bilmiyorum, yalnız şunu söyleyeyim bu konuda bir tek bu 
açıklanan tarihler, SPK’nın açıkladığı tarihler, daha önce açıklanması yasak tarihler değil, son 
tarihler. Yani 18 Ekim’e kadar açıklayın diyor, 18 Ekim’den önce açıklamanız yasak demiyor. 
Bırakın biz üyeleri, yani veyahut da bir şirketteki hissedarları, yönetim, 5 ay, 6 ay sonra mı 
şirketinin durumunun haberine varacak, farkına varacak. Bu konuyu, neyse Sayın Başkan izah 
etti. Aykutalp Başkan bir komite herhalde detaylı olarak çalışıp, bunun bir çözüm yolunu 
bulacaktır. Yani bunu ileri atalım, tüzüğü değiştirelim, artık mali yılı bittikten 7 ay sonra 
değerlendirelim, onun pek bir anlamı da kalmayacak. 
Şimdi size ben çok özet olarak Sayın İsmail Bey zaten özet olarak verdi ve o kuruşlu rakamlara 
da girmedi. Teşekkür ederim. Bu arada bir küçük ricamı ileteyim. Bundan sonra bu konsolideler 
filan bize zaten pek önceden gelemiyor. Ancak yetişiyor, onu anlıyorum ama hiç olmazsa bize 
girerken kapıda bir baskılı bir şeyler verirlerse, biz rakamları daha rahat takip ederiz, bir. İkincisi, 
bu tablolar bugün çok detaylı olmadığı için okunabiliyordu ama esas detaylıya girildiği zaman, 
mecburen çok küçük puntolarla oluyor ve arkadan yani ne burada, ne salonda, genel kurulda 
pek okumak takip etmek mümkün olmuyor. Onu da bir göz önüne alırsanız, memnun olurmu. 
Şimdi size sportifin bu ilk 6 ayıyla ilgili, elimizde bir tek detaylı veri onda var. Onunla ilgili bir iki 
görüşümü belirtmek isteyeceğim. Bunu yaparken de yine kendi içinde, kendi karşılaştırmalı, yani 
raporda çıkan veriler üzerinden, iki sene önceye gidip, işte tarihine girecek değilim. 
Şunu söyleyerek başlayalım, rapor bugüne kadar gördüğümüz en olumlu veriyi içeriyor. Buna 
ancak, fakat, ama diyerek bir ekleme yapmak ve söylediğimin hepsini boşa çıkarmak niyetinde 
değilim. Evet, bu 6 aylık rapor, Sportif A.Ş. için daha önceki yıllardan çok daha başarılı ve iyi bir 
sonuç vermiştir. Ancak biz zaten bir spor kulübüyüz, biz şunu biliriz. Kazandığımız maçtan sonra 
da oturup tahlil edip, hatalarımızı görmemiz, gelecek maç onu tekrar etmememiz lazım. 
Kaybettiğimiz maçtan sonra da otururuz, bakarız, bazı şeyleri doğru yapmışızdır aslında. Hataları 
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azaltıp, bu doğruları fazlalaştırırsak, öbür maçı da alacağız deriz. Şimdi burada da ben diyorum. 
Burada evet, iyi bir sonuç var. İyi bir sonuç var deyip işi bırakmayalım. Nasıl bu iyi sonuca ulaştık, 
daha iyi olabilir miydi? Nerelerde sıkıntı var? Ona bakalım. Rahmetli Demirel’in bir lafı vardır, 
bana memleketi sorarsanız, bir kelime ile anlat derseniz, İyi derim. İki kelime ile anlat derseniz, 
İyi değil derim. Hayır ben bizim için iyi değiliz demiyorum. Ama biraz daha detaylı bakalım. Şimdi 
burada görüldüğü gibi yükümlülükler, yani borçlarımız Sportif A.Ş.’nin Kasım sonunda 4,5 
milyardan, 5,4 milyara çıkmış. Yaklaşık 1 milyar lira, 932 milyon fark var. %21 bir artış var.  
Uzun vadeli yükümlülüklerde pek o kadar ama kısa vade, kısa vadenin yükümlülüğünün artması 
şu demektir. Nakit darboğazı ikazı var demektir. Bu bir sene içinde ödeyeceğimiz para demektir. 
5 milyar 428 milyon sadece sportifin bir sene içinde ödeyeceği para demektir. Bu bizim nakit 
planlamamızı, nakit akışımızı çok dikkatli takip etmemiz gerektiğini gösterir. 
Şimdi bu borçlara bakarken, yükümlülüklere, ilişkili olmayan taraflara borçlar biraz dikkatimi 
çekti, onu sizin de dikkatinize sunmak isterim. Şimdi kısa vadede, 1 milyardan, 2 milyara, yani 
916 milyondan 2 milyar 165 milyona, yani %136’lık bir artış, yaklaşık 1,3 milyarlık bir artış kısa 
vadeli ilişkili olmayan taraflara borçlar. Nedir bu? Bunlar genellikle bir sporcuların bonservis 
bedelleriyle ilgili olarak kulüplere olan borçlar, iki, üreticilerden, yani spora, mağazacılık a.ş.’ye 
mal aldığımız firmalara olan borçlar, anası itibariyle. Bu toplamda %144 artan bir borçluluktan 
bahsediyoruz. Şunu diyebilirsiniz, yani ciroya bakarak bir azalma var veyahut da daha iyileşme 
var denilebilir. Ama biraz sonra bu şimdi bilançodan sonra kâr zarar tablosunda da bir iki noktaya 
değineceğim. Bu giderlerimiz maalesef çok değişken değil, yani bugünden yarına, değişebilecek, 
hemen azaltabileceğimiz şeyler değil, bunlar sabit, yani bu borcumuz, her halükârda, ödemek 
zorunda olduğumuz, ama gelirlerimiz, değişken. Yani şampiyonlar ligine devam edebilseydik, 
farklı bir boyuta gidecektik. İşte onun gibi, yani yayın gelirleri, başka. Mağazacılık gelirleri ona 
göre değişik olacaktı. O biraz değişken, bunlar sabit. Şu an gelirlerimiz iyiyken, bu pek göze 
batmayabilir ama, önümüzdeki dönem bu bize çok büyük bir mali darboğaz, hele bir de 
elimizdeki parayı, bankalar birliği anlaşmasına istinaden ödeyeceğiz derken, dersek, yani yanlış 
demiyorum. Yani borcumuzu tabii, ama bir de o yükü eklersek, bu kadar parayı nasıl jenerate 
edeceğimizi bir düşünmemiz lazım. 
Şimdi, gelelim bir gelir gider tablosuna. Hasılatımız gördüğünüz gibi, %422 arttı. Bu muazzam bir 
artış. Yani bunda tabii Şampiyonlar Ligi geliri var, mağazacılık geliri var. Stat gelirlerinde bilet 
ücretlerinin doğal olarak artması, yani şampiyonlar ligine katılacak olmamız, şampiyon olmamız, 
bütün bunlar var. Şimdi bu arada yalnız bir şeyi gözden kaçırmayalım lütfen. Ben geçmiş 6 ay ile 
bu 6 ayı veyahut da Mayıs sonu ile Kasım sonunu mukayese ederken, o geçtiğimiz senenin 6 ayı 
veyahut Mayıs sonu, başarısız bir sezonun, kötü bir sezonun sonuçları değil. Şampiyon 
olduğumuz takımın sonuçları. Şampiyon olduğumuz senenin verileri. Bir önceki tabloya 
gelirsem, mesela burada satışların maliyeti, yani özellikle, sporcu ücretleri diyelim çoğu, 
843’ten, 2 milyar 307 milyona, %174 artarken, kötü bir takımın maliyetini değil, şampiyon olan 
bir takımın maliyetini %144 arttırdık. O takım şampiyon olmuştu. Ne kadar bu artırmaya gerek 
vardı? Bir düşünmek lazım ve brüt kâr, yani fark olarak, 1 milyarın üzerinde fark etti. 251 milyon 
zarardan, 781 milyon brüt kâra geldik ki, yani brüt kâr olmazsa, hep onu söylüyordum. Hiç başka 
bir şey konuşmaya gerek yok. Brüt kâr ettik. Gayet iyi bir sonuçtur. İşte ama bu rakamlar, bizi 
gelecek 6 ay ve daha sonraki sezon için biraz bir dikkatli olmaya yöneltmesi lazım. 
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Bir daha bir gidelim bakalım, şimdi net kâr var. Brüt kâr var. Sportiften bahsediyoruz. İyi de 
faaliyet kârı nasıl yok? Yani niye faaliyet kârı edemiyoruz, bu kadar yüksek gelire, geçen seneye 
oranla, anormal bir gelire rağmen, faaliyet kârı niye edemiyoruz? Bunu biraz bir tahlil edersek, 
faaliyet giderleri, yani brüt kârımız var. Geliyoruz, faaliyet kârı yok. Niye yok? Geçen seneye göre 
tabii ki çok iyi. Yani orada hiç tartışılacak bir şey yok ama, elimizdekini doğru tahlil edersek, 
önümüzdeki dönem hiç olmazsa o eksiyi, artıya geçirebilir miyiz? Bizi neler bekliyor, onu 
görelim. Neler artmış? Mesela genel yönetim giderleri, evet enflasyon var. Evet ücretler arttı. 
Asgari ücret bile yüzde ne kadar arttı. Bunların hepsini, kurlar arttı, bunların hepsini göz önüne 
alarak düşünelim. Yani bunu tek bir kötü olarak değil, neler, elimizde olmadan, kontrolümüzde 
olmadan da artan şeyler var. Mesela genel yönetim giderleri, 24 milyondan 60 milyona çıkmış. 
Yaklaşık, %150’lik bir artış, yani bu ENAG’ın enflasyonuna paralel bir artış oluyor. Pazarlama 
giderleri, 53 milyondan 128 milyona, o da %141, TÜİK duymasın, bu da ENAG’a çalışıyor. Diğer 
faaliyet, esas faaliyetten, diğer gelirlerimiz bayağı bir artmış, ama orantısal olarak çok artmış, 
%218 ama 11’den 35’e çıkmış, yani 24 milyonluk bir artış var. Orantısal olarak çok büyük, çok 
iyi, ama toplam içindeki payı çok düşük. Esas faaliyetten diğer giderler de, 71 milyondan 641 
milyona çıkmış. Yani bu diğer olmamış artık, yani şeyden fazla. Diğer hepsinden fazla, yani bu 
esas faaliyetten diğer giderleri bir açıklanmaya, bir yatırılıp üzerinde düşünülmeye, yapılacak bir 
şeyler var mı? Dikkat etmeye değer görüyorum. Eğer bu böyle devam ederse, ikinci 6 ay sıkıntılı 
olacaktır. Çünkü bu gelirler olmayacak, yani şampiyonlar ligi geliri olmayacak, stat geliri 
olmayacak, doğal olarak, onlar azalırken, bunlar belki de bir miktar kur farkı nedeniyle de 
artacak. Onun için önümüzdeki 6 ay biraz sıkıntılı geçecek. Tamam, destek. Beraberiz. Ama bunu 
biraz bir görelim, gerçekçi olalım, aman bugün iyiyiz, böyle devam edelim, daha da artalım, biraz 
daha transfer yapalım derken, ödeyeceğimizi, yarın bunu ödeyeceğimizi düşünelim, yani bugün 
kalkıyoruz, %50’sini gelirlerimizin bankalara veriyoruz, onu kapatalım diyoruz. İyi güzel de 
kardeşim, o borçlar başkasının borcu değil ki, zaten biz yaptık. Banka yarısına el koyuyor, e 
koymasa da, biz ödemeyecek miydik? Zaten bizim faiz borcumuz ve ana para borcumuz. Ha biz 
yani öyle böyle yapmayalım diye, kaynağından kesiyor. Ama bunlar zaten bizim borcumuz. 
Mühim olan bundan sonra onu yeniden yapmayacak hale gelebilmek. Veya makul bir borç, sıfır 
borcun gereği yok ama makul, çevrilebilir ve borcumuzun yatırıma, üretime yönelik bir borç 
olması gerekir. Bu faaliyet kârından sonra, şimdi ben geçen Eylül ayındaki divan toplantısında 
ricam etmiştim. Ekim genel kurulunda, Denetim Kurulundan iki bilgi rica etmiştim, bir tanesini 
eksik olmasınlar Denetim Kurulu raporunda yazdılar. Yani tüm şirketlere, bağlı kuruluşlara, 
rahatlıkla girebiliyoruz, tüm belgeleri alıyoruz, bilgileri alıyoruz diye, ama şeyi sormuştum. Son 
tarih, Eylül itibariyle şarta bağlı sporcu alacakları nedir diye sormuştum. O çünkü, bizim genel 
kurulda gördüğümüz Mayıs sonuydu, esas olaylar, Mayıstan sonra oldu. Transferler, gelenler, 
gidenler, falan. Bu çok mühim, şundan dolayı mühim, bu yalnız bu senenin sonuna kadar değil, 
bundan sonra Mayıs’ta diyelim, gelecek yeni yönetimin şarta bağlı olmakla beraber, yani 
transfer olur, gider düşer ama şu an önünde yaklaşık 5 milyarlık bir sporcu kontratları var. Ve bu 
geçen sene 1,7 milyardı. Hangi takımın 1,7 milyardı? 13’üncü olan takımın değil, şampiyon olan 
takımın elimizdeki kontrat tutarı 1,7 milyardı. Bu sene inşallah yine Şampiyon olacak takımımızın 
kontrat tutarı ve yönetimin üzerindeki yük yaklaşık 5 milyar. Bunu da bir dikkatinize sunmak 
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istedim. Bu kısa rapordan, benim dikkatimi çeken, sizlerle paylaşmak istediğim bu kadardır. 
Bundan sonraki diğer konuda, yine biraz vaktinizi alacağım. Özür dilerim. Saygılarımla. 
 
Divan Kurulu Başkan Yardımcısı İbrahim Ziyal 
Sayın Ayhan Özmızrak’a teşekkür ediyorum. Bundan sonraki konuşmacımız, Sayın Ertay Örmen. 
Tekrar hatırlatmakta yarar görüyorum. Lütfen gündemin 3’üncü ve 4’üncü maddesi sınırlarında 
kalarak konuşmamızı yaparsak sevinirim. 
 
Ertay Örmen 
Sayın Divan Başkanım, Sayın üyeler, Sayın Başkanım, Sayın üyeler, Saygıdeğer hazirun, şimdi 
Ayhan Özmızrak’ın üstüne çok fazla bir şey söylemek istemiyorum. Rakamlar sıkıyor genelde. 
Fakat ben öyle bir sunum hazırlamadım. Gerçek rapordan bir iki sayfa göstereceğim size. Bu da 
arkadaki ağabeylerimi biraz kızdıracak rakamlar, çok küçük diye, dolayısıyla onun için bir çözüm 
bulmaya çalışacağım size. 
Şimdi burada benim dikkat çekmek istediğim konu, kısa vadeli, yani dönen varlıklarımızın 2,9 
milyar TL civarında olması. Şimdi burada da kaynaklarımız, toplamı 8,8, kısası 5,4 milyar. 2,8 
milyar mevcutta dönen varlığımız var. 5,4 milyar kısa vadeli borcumuz. Şimdi bazı şeyleri çok 
fazla uzatıp sizleri bunaltmak istemiyorum çok. Bunlar, rapordaki yani biraz da raporu herkes bir 
görsün istedim. Öyle tablo hazırlamak, istemedim. 8,8 milyar toplam yükümlülüğümüz var. 
Yuvarlak 9 diyelim. Demin Ayhan abim, toplam rakam verdi. Ben burada size onu biraz detay 
göstereyim. Şu en aşağıda 4,9 milyar şarta bağlı yükümlülükler, 5 milyar. Demin ne dedim? 9 
milyar, yükümlülüğümüz var. 5 milyar da burada var. 14 milyar borcumuz var, sayılır. Şimdi artık 
hani şu kadar milyar, bu kadar milyar demiyorum. Şu anda rapordan size birebir gösteriyorum. 
8,8 milyar yükümlülüğümüz, 5 milyar da şarta bağlı, 14 milyar borcumuz var. Peki, bu 14 milyarın 
ne kadarı kısa vadeli? Ona bakalım. 5,4 milyar burada kısa vadeli borcumuz var. Üstüne de en 
kötü bu sezonu koyuyorum. 1,3 milyar. Bu da yaklaşık 6,8, 7 milyara yakın bir para eder. Hatta 
bir altındakinin de yarısını koymak lazım, 2024 sonuna kadar, 7,5 milyarı buluruz. Şimdi buradan 
nereye geldik? 14 milyar borcumuz var. 7,5 milyar da bir yıl vadeli borcumuz var demektir. 
Şimdi bunun ötesinde benim bir şey söylemem gerekmiyor. Bu kadarı yeterli, durumumuzu 
açıklamak açısından. Yani bizim bundan sonra artık şunu da alalım, bunu da alalım gibi bir 
lüksümüz yok. Bizim elimizden bir şeyler satıp, artık hani bu konuşmanın ikinci yarısına geçmesi 
gerekiyor ama hani bunun nasıl düzeltilebileceği ile ilgili kısmına. Ben üzülüyorum. Şuna 
üzülüyorum şu anda, biz burada Galatasaray Spor Kulübünün divanını yapıyoruz ama Sportif 
A.Ş.’yi konuşuyoruz. Şu anda bizim elimizde Galatasaray Spor Kulübünün solo ve konsolide 
rakamlarının olmaması, bizim için üzücü bir durumdur. Esasında kabul edilemez. Denetim kurulu 
raporunun da şu anda yani onların bir suçu yok. Yönetim Kurulu, yani yönetim raporu olmadığı 
için onlar Denetim raporunu veremiyor. Galatasaray tarihinde bu bir ilktir. İlk defa Galatasaray 
Spor Kulübünün solo ve konsolide raporları zamanında çıkmamıştır. Şu demin Sayın Divan 
Başkanının okuduğu, o ikisi birleşti, vaktimiz olmadı, sadece Sportif’i çıkardık. Şimdi siz bir 
şirketin sahibi olduğunuzu düşünün, size de altınızdaki finansman ya da CEO’nuz geliyor diyor 
ki, kusura bakmayın, bu ayki raporları çıkartamadık. Size önümüzdeki ay vereceğiz. Ya bu arada 
ben batmışım belki. Yani sen bu ay vermen gereken raporu nasıl önümüzdeki ay verirsin? Artı, 
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şimdi bu böyle atınca, zaten biz seçime, normalde eskiden 12 aylıklarla giderdik, Nisan ayında 9 
aylık raporların çıkması gerekiyor. Ki, biz yönetimi seçelim. Ya da ibra edelim, ya da etmeyelim. 
Şimdi ben yönetimin, yönetimin de burada bir şeyi yok. 9 aylık raporla seçime gideceğim. 9 aylık 
rapor kötü çıkacak. Belki son 3 ayda ben bir, acayip bir şeyler yapacağım, artıya geçeceğim. 
Orada bakacak hazirun ben eksideyim, belki beni seçmeyecek. Ama ne bileyim, Ekim’de raporlar 
çıkacak. Ben gayet iyi toparlamışım, boşu boşuna seçilmemiş olacağım. Yani ben yönetimin 
yerinde olsam, altımda çalışan, ya da bana bağlı çalışan CEO, finans neyse, hepsini zorlarım, 
kardeşim bu raporları çıkartacaksın derim. Çünkü bu yönetimin baltalanmasıdır. Bu kadar. Yani 
neyse, ben tekrar ediyorum. Bu raporların bugün çıkmaması, çok büyük bir üzüntü kaynağıdır 
ve ben kabul edemiyorum.  
Görebiliyor musunuz, yani ben mümkün mertebe büyütmeye çalıştım. Sizin için, olmaz mı, tabii 
ki var. Ama burada çalışmıyor galiba, ekranın üstünde gözükmüyor. Ama yok, lazer çalışmıyor. 
Neyse. Önemli değil. Yansımıyor şeyde. Yansımıyor. Şimdi şöyle, burada neye dikkatinizi 
çekeceğim, şimdi niye bu raporu olduğu gibi koydum. Ben geçen sene ile bu seneyi 
kıyaslamıyorum burada, sadece burada bakmanızı rica ettiğim yer, 1 Haziran – 30 Kasım ile 1 
Eylül – 30 Kasım arasındaki rakamlar. Yani şu 6 ay, ilk 3 ay ve ikinci 3 ay. Ne olmuş bu ilk 3 ay ile 
ikinci 3 ay arasında. Şimdi ilk 3 ayda, biz 680 milyon kârdaymışız, üstüne 90 milyon daha kâr 
etmişiz, 700, ya da 690 milyon kâr demişiz, 90 milyon daha kâr etmişiz, 780 milyon kâra 
ulaşmışız. Yani ilk 3 aydaki 690 milyon kâr, inmiş 90 milyona, ikinci üç ayda. Bunun yani 
açıklamasını yapmak istemiyorum. Biraz uzun sürer. Faaliyet kârına geliyorum. 13 milyar terse 
dönmüşüz. İkinci 3 aydaki rakama bakın, 213 milyar, yani biz ilk 3 ayda 200 milyar faaliyet kârı 
çıkarmışız, ikinci 3 ayda, 213 milyar zarar etmişiz ve 13 milyar terse dönmüşüz. Yani şimdi böyle 
ilk 3 ay için, üstünden güzelleme yapan birtakım üyelerimiz vardı, genel kurulda ve ben onlara 
söylemiştim. İlk 3 ay gerçekleri göstermez, ikinci 3 aya ve ondan sonraki 3 aya bakmak lazım. Ve 
genelde bu aşağıya doğru iner. Eğer bu ikinci 3 ayda, 213 milyon zarar ettiysek, bu üçüncü 3 
ayda artacaktır. Dördüncü 3 ayda daha da artacaktır. Çünkü genel trend gelirlerimiz bir yerden 
sonra durur. Giderlerimiz artmaya başlar. Çünkü burada devamlılık gider tarafındadır, gelir 
tarafında değil. Yani şu ana kadar gelen. Aşağıya iniyorum, yani indiğimiz zaman, en aşağıya 
inelim. 34 milyon kârımız var. Demek ki biz bir önceki dönemde 98 milyon kâr etmişiz. Ya da 99 
milyon. Çünkü ikinci 3 ayda 65 milyar zarar etmişiz. Bu yani geçen sene ile bu seneyi 
kıyaslamıyorum. İlk 3 ay ile ikinci 3 ayı kıyaslıyorum. Yani Haziran – Ağustos, Eylül – Kasım sonu, 
3 ayda terse dönmüşüz. Yani evet, tarihin en güzel raporu, evet. Belki tarihin en güzel raporu, 
ama hani detaya indiğimiz zaman, içinde birtakım değil, bayağı bir risk taşıyor. 
Şimdi iyi bir şey söyleyeyim. İyi bir şey derken, esasında içinde bir uyarı yapacağım. Mağazacılık, 
yani hasılatlarımız, evet 4, 5 kat artmış gibi gözüküyor. İşte burada futbolun hasılatı 2,4 milyar, 
mağazacılığın da 800 milyon gibi bir rakamı var. Fakat bizim sıkıntımız hasılat tarafından çok 
gider tarafında. Her iki taraf için de geçerli. Hem Sportif A.Ş. için geçerli, hem mağazacılık için 
geçerli. Dikkatinizi çekeceğim iki tane rakam var orada, biri genel yönetim giderleri, öbürü 
pazarlama giderleri. Genel yönetim giderleri, aşağı yukarı 4 kat artmış, pazarlama giderleri de 
2,5 kat artmış. Biz ve bunda da bir şey daha söyleyeyim. Bunda da hasılat bir yerden sonra 
duracak, giderler artacak ve bu ya başa başa gelir, yıl sonunda. Ya çok az kâr, hatta terse de 
dönebilir. Burada giderlerimize dikkat etmemiz lazım. Bizim en çok dikkat etmemiz gereken yer, 
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gider. Ha, yani kâr çıkartmak için birçok şeye dikkat etmek gerekir tabii ama ben size burada 
gerçek rakamlar üzerinden, biraz tablomuzu sunalım, hayatımız o kadar parlak değil, hani bir 
takımı yendik, öbürünü yendik diye biz artıya çıkmıyoruz. Elimizde çok fazla kaynağımız kalmadı. 
Ben geçmiş konuşmalarımda da şirketlerin kâra geçmesi gerektiğini her zaman için 
savunuyorum. Bunun başında Sportif A.Ş. geliyor. Mağazacılık kâr ediyor ama daha fazla kâr 
edebilir. Çünkü esasında şu anda onun daha fazla kâr etmesini engelleyen kısım, satışların 
maliyeti ve giderlerin fazla olması. Bunlara çok dikkat edilmesi gerekiyor. Biz hasılat yapıyoruz 
diye gider kısmına da musluğu açıyoruz, nasıl açıyorsak o da ayrı mesele. Dolayısıyla bizim artık 
çok dikkat etmemiz gerekiyor. Bizim Galatasarayın bir kuruş sokağa atacak parası yoktur. 
Bitmiştir, ha kurtarıcımız Florya gibi mi gözüküyor? Florya bile bizi kurtaramayabilir. Şu anda 
gerçek maliyetleri ve o projenin nereye geldiğini bilmiyoruz. Şu anda o projenin açıklandığından 
bugüne maliyetler arttı, satışlar düştü. Fiyatlar düştü, şu anda neredeyiz, onu bilmiyoruz. Yani 
bize bir durumu açıklanırsa, çok memnun oluruz. Artı, o proje ile ilgili bir soru işaretim var. Ya 
da o projeden gelecek olan parayla, en büyük söylenen şey, o para gelecek. O para işte, çeşitli 
bloke edilecek, şöyle bölümlere ayrılacak, onun faizi şuna. Peki biz geçenlerde ne yaptık? 
Geçenlerde önümüzdeki iki sezonun vip ve localarını erken tahsil ettik. Evet, belki şu anda hiçbir 
maaş borcumuz yok ama, sonunda gelecekte de bir paramız yok. Yani belki daha başka şeyler 
de vardır, onu bilmiyorum. Dolayısıyla ben şimdi şunu soruyorum, kendime soruyorum. Sesli 
düşünüyorum. Ya biz şu anda 2 ay sonra seçim varken, gelecek olan yönetim, biz bile olsak, yani 
şu yönetim tekrar gelecek olsa, satacağı loca ve vip şeyi yok, geliri yok. Çünkü harcanmış 
durumda. Ya belki harcamadık, bankada duruyor onu da bilmiyorum ayrı mesele ama, şu anda 
gözüken, öyle bir para yok ortalıkta. Dolayısıyla artık bu Sportif A.Ş. ile olan kısmını söyleyeyim. 
Futbolcu alımlarında, geçmiş CV’si parlak, geleceği karanlık insanlar, ya da futbolcular yerine, 
artık geleceği parlak gençlere dönmemiz gerekiyor, elzemdir, başka çıkış yolumuz yoktur. 
Bunlarla ilgili birkaç konuyu, bir sonraki konuşmamda değineceğim. Sizleri çok fazla sıkmak 
istemiyorum, finansal konularla. Durumumuz budur. Bilgilerinize sunarım. Saygılarımla. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Ertay Örmen’e teşekkürler. Sayın İbrahim Göknar buyurun.  
 
İbrahim Göknar 
Sayın Divan Başkanım, Sayın Kulüp Başkanım, değerli heyetler, çok değerli hazirun, herkesi 
saygıyla selamlıyorum. Bu bölümde sadece Divan Başkanımızın belirttiği üzere, bütçe ile ilgili bir 
yorumum olacak. Müsaade eder misiniz? Pardon. Rica ederim. Estağfurullah. 
Efendim çok değerli iki konuşmacı ile görüşmedim, bir irtibatım olmadı. Benden önce konuşan. 
Ama çoğunlukla ben de aynı düşüncelerdeyim. Bütçe konusuna gelince, sadece sportifi 
konuşuyoruz, evet Ertay Bey’in dediğine %100 katılıyorum. Tarihimizde ilk defa bu sefer bizim 
Galatasaray konsolide bütçesinin %85’ini konuşuyoruz. Çok değerli Hayri ağabeyi görüyorum 
karşımda, yaklaşık 50 senedir sürekli, ya biz hep %15’i konuşuyoruz, yani kulüp bütçemizin derdi. 
Çok haklı olarak. Bu sefer tam tersini yapıyoruz. Ben burada bir soru sormak istiyorum 
müsaadenizle. Acaba şu anda bu salonda kaç kişi Sportif A.Ş. üyesidir? Bir elini kaldırabilir mi?  
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Hissedarı diyelim. 
 
İbrahim Göknar 
Hissedarı diyelim. Evet, bir, iki. İki kişi. Peki, 3, 5 diyelim, 10 diyelim. Burada belki 200 kişiyiz. 
Şimdi bilmem anlatabiliyor muyum ve burada daha önceki, bir önceki divan toplantımızda 
bahsetmiştim. Sayın Kulüp Başkanımıza da söylemiştim. Kendileri de başını eğmişti. Şimdi bakın, 
çok büyük bir problemdeyiz. En azından bütçe dolayısıyla. Önümüzde daha büyük bir problem 
yaşayacağız. Şimdi Sportif A.Ş. bütçesini görüşüyoruz. 10 hissedarımız var. Bizler, ben de sportif 
hissedarıyım ama mühim değil, bizler aslında kulüp üyesi, divan üyeleriyiz. Hazirunlar karıştı. Bu 
işin çözümü, hazirunların birleşmesidir. Bunu mutlaka ve mutlaka, en ön planda, bundan sonraki 
tüm genel kurul toplantılarını dahi birleştirme imkânını düşünmeliyiz. Zira bildiğimiz gibi, Sportif 
A.Ş. kendi genel kurulunu yapıyor. Galatasaray Spor Kulübü düne kadar kendi genel kurulunu 
yapıyordu. Yine aynısı olacak. Bu böyle gitmeyecek, yarın, öbür gün, başka konularda sadece 
bütçe değil. Biz kendi içimizde tartışmalara başlayacağız. Bunu ben naçizane şu andan 
görebiliyorum. Buradan Sportif A.Ş.’nin bu 6 aylık bütçesinde de birkaç yorumum olacak. 
Rakamlar zaten gerektiği gibi açıklandı. Tüm görüşlere de katılıyorum ama ben biraz da büyük 
resme bakalım diyorum. Çünkü, şöyledir ki, kitaben. 3 çeşit bütçe yapılır. Bunlardan bir tanesi, 
genel bütçedir. Bir diğeri, faaliyet bütçesidir. Bir diğeri de ve esas olan da finansal bütçedir. Teori 
budur. Şimdi biz burada, 6 aylık Sportif A.Ş.’nin faaliyet bütçesini, performansını görüşüyoruz. 
Sadece bu bölüme baktığımız zaman, Yönetim Kurulumuzu naçizane ben de tebrik ediyorum bir 
üye olarak. Zira, daha önceleri de olmuştu, ancak kâr her zaman kârdır. Her ne kadar rakibin 
çok, çok gerisinde olsak da 34 milyon liralık bir faaliyet kârımız var. Bu tabii ki takdire şayandır. 
Şimdi ancak burada bizim toplam yükümlülüklerimiz de 8,8 milyar lira, Ertay bey açıkladı. Üstüne 
diyorum ya burada hazırlanamayan, efendim ve konsolideyi göremediğimiz, kulüp bütçesini de 
koyarsak, orada bir 3 milyarlık hani alacak, verecekler var. En azından onu da koyacağız. 12, 13, 
14 milyar. Açıkladı zaten. Yani bakın şurası şimdi çok önemli, bütçe deyince. Buna lütfen böyle 
bakalım. Gelirlerimiz muazzam artıyor, tebrik edilmesi gerekiyor. Gerçekten bir başarıdır. O 
konuda yalnız bir noktaya değineceğim. Fakat gelirlerimiz artarken, gelirlerimiz artarken, aynı 
zamanda toplam borçlarımız da artıyor. Dolayısıyla aynı zamanda toplam ödediğimiz borç 
faizlerimiz de artıyor. Böyle bir denklem olamaz. Biz bir yerde yanlış yapıyoruz. Bu çok açık. Bir 
yerde yanlış yapıyoruz. Böyle bir hesap olmaz. Böyle bir hesap yok. O zaman bir çözüme 
behemehal gitmemiz gerekiyor. O çözümün en kestirme yolu, naçizane önerim. Hemen, 
transferi durduralım. Açık söylüyorum, hemen transferi durduralım, bu böyle, sosyal medya, 
onu alalım, tribüne oynamayı bırakalım artık, lütfen ama lütfen. Zaten takımımız ortada, şu anda 
şampiyonluğun inşallah yine en güçlü adayıyız, yapmayalım bunu. Artık bu noktada duralım. Bu 
noktada duralım, kendi revizyonlarımızı kendimiz yapalım ve buraya bir noktayı koyalım. 
Eğer bunu yapmazsak, bir de şeyi ekleyeyim, Ertay Bey bahsetti, gelir kalemlerimizde parantez 
içinde söylüyorum, lütfen yanlış anlamayın Sayın Başkan ve Yönetim Kurulu heyetimiz, lütfen. 
Ama Galatasaray asetlerinin yarınını satmıştır. Asetleri nedir? Vip, biletler, localar, hatta 
sponsorluklar. Bu ne demek biliyor muyuz? %, ENAG’a göre, %120’lik enflasyon bugün açıklandı, 
TÜİK’te, gizli anketinde aynı konuyu yakalamış. Şimdi herkes TÜİK’in de bu hususta ne diyeceğini 
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bekliyor. Enflasyon %120, biz yarına çok daha fazla kazanacağımız asetimizi bugünden sattık. 
Bu, bana göre intihar etmek gibi bir şey. Evet, ben de farkındayım. Her zaman borcumuz var. Bu 
borç ilk defa olmadı. Yıllardır böyle birikti, birikti geldi. Ama çok özür dilerim. Eğer biz bu önlemi 
bugün almazsak, yarın çıkmaz sokaktayız, çıkmaz sokağa girmiş olacağız ve bunun da geri 
dönüşü maalesef olmayacak. Dolayısıyla bütün o söylentiler, onlar bunlar bir tarafa, artık neyi, 
nasıl üretebileceğiz? Bu gücümüzle. Bana göre toplam o finansal bütçenin, Yönetim Kurulumuz 
tarafından acilen tam anlamıyla bir revizyona alınması şarttır. Bunlar futbol transferi olabilir. 
Projeler olabilir hatta, şu anda hepimiz diyoruz ki, işte olabilir, gecikmeler olur, her şey olur. 
Onların, hayatın doğal akışı. Ama mesele orada değil. Mesele belki de bizim çok daha radikal 
şekilde, planlarımızda oynama yapmamız ve ayağımızı yere sağlam basmamız gerekiyor. 
Dinlediğiniz için çok teşekkür ediyorum efendim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın İbrahim Göknar’a teşekkürler. Sıradaki konuşmacımız Aykut Uzunoğlu, Sayın Aykut 
Uzunoğlu. Buyurun. Bu mali konudaki son görüşmecimiz, Sayın Seyfettin Gürsel. 
 
Aykut Uzunoğlu 
Sayın Divan Başkanım, Sayın Divan Kurulu, Değerli Başkanım, Değerli Yönetim Kurulu, Değerli 
hazirun, 10426 Aykut Uzunoğlu. Sizden rica etsem şeyi acaba bir, tekrar ekrana getirebilir miyiz? 
Bu voleybol şubesi, basketbol şubesinin bütçeleri vardı. Evet. Şimdi bu sunum yapıldı. Çok 
teşekkürler, ilk defada ana faaliyetimizden kâr ettiğimiz, ilk defa demeyeyim de, en azından ana 
faaliyetimizde bir kâr gözüküyor ama onun altındaki finansal rakamlardan dolayı, görüldüğü gibi, 
eksi rakamlarımız yine mevcut. Bundan dolayı bir başarı var mıdır? Vardır. Ama biraz daha bunu 
bence, başarıyı alkışlayalım tamam ama, birkaç konuyla ilgili de bir eleştiri bence yapmak 
gerekiyor. Bunlardan bir tanesi şu. Bakın en altta, diğer gelir, giderler var. Şimdi 9,3 milyon bir 
gider öngörmüşüz, bütçemizde. 98 milyon bir eksi ile bunu kapatmışız, nerede 10 katı, 11 katı 
bir fark var. Şimdi buradaki mali işlerden sorumlu Yönetim Kurulu üyemiz dedi ki, bu dedi işte 
KDV’lerden dolayı bir şey oldu, bir realizasyon oldu. Onu bir buraya aktardık. Şimdi bu bütçe 6 
ay önce yapıldı. 6 ay sonra biz diyoruz ki, 9 milyon bütçeledik, KDV ile ilgili bir şeyler ya da başka 
şeyler. Ama bir şeyler oldu, KDV’den dolayı biz bu 9 milyonu, 99 milyon yaptık. Şimdi bu olabilir. 
Olabilir. Nedenleri olabilir. Bütçeyi yaptıktan sonra bir şeyler değişmiştir, kanunda bir şey 
değişmiştir, yönetmeliklerde bir şey değişmiştir. Bir şeyler değişmiş olabilir. Bunu en azından 
burada bu haziruna açıklamak lazım. Yani sadece işte 9 milyondu, 99 milyon oldu deyip, 
gitmemek lazım. Bunun nedenlerini bilmemiz gerekiyor. Bu da nereye geliyor? Bu bir bütçe 
disiplinine, biz bir bütçe yaptıysak, bu bütçemizin hesabını veriyor olmamız lazım. Bu bütçeden 
de sorumlu olan kimdir? Yönetim Kurulumuz. Dolayısıyla Yönetim Kurulunun da asıl 
görevlerinden bir tanesi, bu bütçe disiplinini sağlamak olmalı. Çünkü genelde biz, geçmiş yıllara 
baktığımızda da böyle, bütçeye çok önem veren bir şey değiliz, hazirun değiliz. Genel kurullarda 
da biliyorsunuz, bizim bütçemiz en sona kalır. İki bin kişi gelir, biz bütçeyi 300 kişiyle onaylar 
geçeriz. Ama bütçe çok önemli. Ve hele ki bu zor zamanlarda, yani bizde finansal olarak, ciddi 
problemli bir dönemden geçiyoruz. Burada bütçe disiplinini sağlamak çok önemli. Ve bunun da 
ana konularından bir tanesi de açıkçası, bu bütçenin hesap verilebilir olması. 
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Diğer konu aynı şekilde, bakın en altta, faiz giderleriyle ilgili. Yok. Özür dilerim. Kur farkı konusu. 
44 milyon kur farkı öngörmüşüz. 116 milyon eksi ile kapatmışız. 6 ay önce yaptık biz bu bütçeyi, 
yani 6 ay önce yaptığımız bir bütçede biz kur farkımızın aşağı yukarı 60 milyon fazla olabileceği 
ile ilgili bir öngörü yapamamışız. Bunun nedenleri olabilir, tekrar ediyorum. Ama bu nedenler 
burada açıklanmalı. Rakam bu oldu deyip, geçmek olmaz. Bu bir bütçe disiplinidir, bu bütçeyi 
Yönetim Kurulu yapmıştır. Buna sahip çıkması lazım. Bunun da açıklamasını net olarak, detaylı 
bir şekilde bize yapıyor olması lazım. Diğer konu da şu. Şimdi bakın ana realizasyonu bakıyoruz. 
Yukarıda faaliyet kârı var ama 346 milyon bir eksi bütçelemişiz, 547 milyon eksi realize etmişiz, 
6 ayda. Şimdi biz bu branşları, ana futbol değil ama, biz bu branşları zaten destekliyoruz, 237 
milyon bir gelire karşılık, bütçede 583 milyon biz bir gider zaten öngörmüşüz. Buradaki şeyi, 
işleri, faaliyeti, kulüp olarak, destekleme, finanse etmekle ilgili bir niyet ortaya koymuşuz. Ama 
realizasyona baktığımız zaman, 877 milyonda bitmiş. Yani Başkanımız burada şunu söylüyor, çok 
da katılıyorum kendisine. Bankalar Birliğinden dolayı, biz yılda 900 milyon lira civarında bir faiz 
ödüyoruz. Bundan kurtulmamız lazım. Evet, şimdi bu görece çok müdahil olamadığımız, diğer 
gelirlerimizle kapatmamız gereken bir konu. Ama bu bizim bütçemiz ya, şimdi bütçemizde biz, 
bu branşlarımızda 237 milyon gelir elde etmeyi öngörmüşüz, 583 milyon zaten harcayacağız 
demişiz, 877 harcamışız, zaten 200 küsur milyon 6 ayda, all ready, yani halihazırda bir eksimiz 
var. Bu böyle devam ederse, yıllık eksi 400 milyona gidiyor. Biz bir yerde 900 milyondan, 
faizlerden kurtulmaya çalışıyoruz. Kendi yönetimimizde altında olan yerde 400, 450 milyonluk 
açık veriyoruz. Şimdi bu bütçe disiplini önemli. Buna bizim müsaade etmiyor olmamız gerekiyor. 
Bu çok önemli. Bütçe. Diğer konum da şu. Şimdi buna Yönetim Kurulu bakmıyor demiyorum. 
Şimdi orada çalışanlar da, şirketlerde çalışmış şeylerimiz, üyelerimiz, onlar da tabii bunları 
biliyorlar ama bunu ben tekrar bir altını çizmek istedim. Düşünün ki bir Yönetim Kurulunda 
sunum yapıyorsunuz, diyorsunuz ki işte ben 200 milyon gelirim vardı, 500 milyon harcayacağım 
dedim, ama 800 milyon harcadım. Yani bunu anlatırken ayakları titremesi lazım insanın diye 
düşünüyorum. Kolay verilebilecek hesaplar bunlar değil. Diğer konu da şu. Şimdi Sportif A.Ş.’nin 
biliyorsunuz finansalları yayınlandı, 6 aylık. Şimdi burada çıkan, daha önceki konuşmacılar da 
üstelik bir şey diyorlar. İşte biz burada Sportif A.Ş.’nin bütçesini konuşuyoruz. Şimdi ben buna 
da katılmıyorum. Şimdi burada biz birtakım rakamlar görüyoruz, konuşuyoruz. Bunlar 6 aylık, 
fiili rakamlar. Yani bir önceki 3 aya göre ne oldu? Geçen ayın, geçen yılın 6 aylık dönemine göre 
ne oldu? O karşılaştırmaları yapabiliyoruz. Ama ben bütçe görmedim mesela, yanlış mı 
hatırlıyorum bilmiyorum ama, finansal raporlarda bütçe yok. Şimdi biz bütçe konuşuyorsak, 
çünkü biz gerçi Sportif A.Ş.’nin genel kurul üyeleri değiliz bir taraftan, ama en azından bunlar 
sunuluyorsa ve orada bir onay veriliyorsa, bir yıllıkla ilgili. Bütçeye onay veriliyor. Şimdi bütçeye 
göre neredeyiz burada, ben bilmiyorum. Sportif A.Ş.de yani, dolayısıyla bütçe disiplini önemli. 
Bizim her konumuzda yani voleybolün kendi içinde bütçe yönetimi, finansman bölümünün evet, 
Sportif A.Ş.’nin evet, futbolun evet, hepsinin bütçe yönetimi önemli. Biz burada da konsolide 
rakamları görüyoruz ama en azından ben Yönetim Kurulundan şunu tekrar rica etmek istiyorum. 
Bütçe disiplinimiz önemli. Buradan sapmalara kolay kolay müsaade etmemeliyiz. Bunun 
yönetimini sağlamalıyız, yoksa biraz önceki konuşmacıların da dediği gibi, yani ciddi anlamda 
geleceğe dair yükümlülüklerimiz var. Bütçe yönetimini sağlam yapmazsak, bu yükümleri yerine 
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getirecek gelirlerimizi de kolay kolay koruyamayız diye düşünüyorum. Dinlediğiniz için çok 
teşekkür ederim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Aykut Uzunoğlu’na teşekkürler. Seyfettin Gürsel hocam, buyurun Sayın Seyfettin Gürsel. 
Ondan sonraki son konuşmacımız, Sayın Hayri Kozak. Mali konuda.  
 
Seyfettin Gürsel 
Sayın Divan, Sayın Yönetim Kurulu, bu divanda ilk kez söz alıyorum. Çünkü çok kısa süre önce 
divan üyesi olabildim, geç üye olduğum için, aslında söz almaya da niyetim yoktu. Ama mali 
sunumdan sonra, Sayın Divan Başkanının yaptığı kısa ve özlü konuşma beni söz almaya doğrusu 
cesaretlendirdi. Çünkü, çok özlü bir şekilde esas üstünde durmamız gereken konuyu, bizlerle 
paylaştı. Mali olarak Galatasaray Kulübü, gelecekte yaşamaya devam edebilecek mi? Bu borç 
seviyesi ve gelir gider tablosu itibariyle, benden önceki konuşmacılar da büyük ölçüde buna 
değindiler ama belki çok sistematik bir şekilde değil ama, nerelerde sorunların olabileceğine de 
işaret ettiler. Merak etmeyin, çok uzatmayacağım lafı, önce bir genel yaklaşımım, konuya nasıl 
yaklaşılmalı, onu belirtmek istiyorum ve Yönetim Kurulumuza da bir öneride bulunmak 
istiyorum. Bu sürdürebilirlik meselesi aslında ülkeler için de geçerlidir ve çok yerleşik bir şeyler, 
usuller vardır. Bunun püf noktası, faiz dışı fazla bir, önce bir stratejik plan, orta vadeli plan 
yapmaya karar vermek, bu en az 3, 4, belki 5 yıllık da olabilir. Bu planda hareket noktası da faiz 
dışı fazla ne olmalı ki, Galatasaray Kulübü, önümüzdeki 3, 4 yılda bu borcu sürdürülebilir bir 
düzeye indirsin.  
Şimdi bu tabii neye bağlı olacak? Tabii ki faizlerin düzeyine bağlı. Endişesini Divan Başkanı, daha 
doğrusu hem endişesini hem de nasıl %10’dan, %50’ye çıktığını söyledi ama benim şahsen 
beklentim. %50 faiz bile yüksek değil. Anormal olan %10 faizdi zaten. Enflasyonun yıllık 
enflasyonun TÜFE’nin hâlâ %60 olduğu bir ekonomide %50 faiz öyle çok yüksek bir faiz değil. 
Böyle bir plan yapıldığı zaman, hesap kitap yapıldığı zaman, büyük olasılıkla, tahminen 
söylüyorum. Esas sorunun faiz düzeyinde değil, faiz dışı fazla ihtiyacında ortaya çıkacaktır. Bunu 
bu şekilde baktığımız zaman ve hesapladığımı zaman, zaten ne kadar faiz dışı fazla vermemiz 
gerektiği de belirleneceğinden, oturup şapkayı, tabii önce Yönetim Kurulu önüne koyacak. 
Çünkü, yine tahminen söylüyorum. Bu borcu sürdürülebilir hale getirmek için, çok büyük 
olasılıkla, ciddi ikilemlerle yüz yüze gelecek kulüp.  
Dramatik dilemmalarla yüz yüze gelecek, seçimlerle yüz yüze gelecek. Bunu kısmen benden 
önceki arkadaşlar işaret ettiler, hatta bir arkadaş şey dedi, acaba transferleri mi durdursak, bu 
takım yeterince zaten güçlü bir takım. Yeter. Buna benzer ikilemler ortaya çıkacak. En önemlisi 
de belki, kültürel olarak ve toplum psikolojisi olarak, taraftar psikolojisi olarak, Galatasarayın 
gelecekte bağımsız bir kulüp olmaya ve borcu sürdürülemez hale geldiği takdirde, bir körfez 
şeyhine mi satılır, yoksa bir oligarka mı satılır? Bu kâbustan, bizim bu demoklesin kılıcından 
kurtulmamız için, esas önceliğin bu olması, önümüzdeki 3, 4 yıl. Yönetim Kurulunun önceliğinin 
bu olması gerektiğine taraftarı da inandırması gerekecek. Hiç kolay olmadığını biliyorum. 
Şampiyonluk ikincildir. Ama orada da başka bir ikilem var. Gördük bugün sunumda da, muazzam 
şampiyonlar liginden, muazzam bir gelir elde edilmez. Ama Allah’tan Türkiye'de şimdilik iki 
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kulüp gidebilecek. Şampiyonlar ligine. Hani illa şampiyonluk olacağız diye, afedersiniz, ter ter 
tepinmenin ve olur olmaz futbolcular almanın da önemi yok. Şampiyonlar liginde efendim 
çeyrek finale gruptan çıkmanın da bana sorarsanız önemi yok. Yeter ki, tabii katılabilelim. Ama 
bunlar çok zor dengeler. Lafı uzatmayayım, Yönetim Kurulumuza önerim. Böyle bir planı, şimdi 
bu plan tabii, bu bütçelerin, bunlar resmi evraklar. Kamuya mal oluyor, vesaire. Bunu önce kendi 
içinde bir, gerekirse komisyon kurarak, böyle bir plan hazırlaması, büyük olasılıkla bu plan tabii, 
belki farklı senaryolara da oturmak zorunda, çünkü teknik zorlukları var. Gelirlerimizin, 
giderlerimizin bir kısmı döviz, gelirlerimizin giderlerimizin bir kısmı Türk lirası, dolayısıyla kurun 
ne olacağı, faizin ne olacağı vesaire, bunların nispeten makul, isabetli bir şekilde öngörülerek bu 
planların hazırlanması lazım. Ama sonuçta bu yapılabilir. Ama bunu ulu orta da, ortalıkta da 
tartışamayız. Bunun yol ve yordamı ne olur bilmem. Ama Yönetim Kurulu olur da böyle bir iş 
gerekli deyip, bir hazırlığa girişirse, yani bunu nasıl paylaşacak, ne kadarını paylaşacak? Biz de 
katılır mıyız, divan olarak söylüyorum. Tabii bir sunum yine, sonuçları en azından sunabilir. Ama 
en önemlisi, bu şampiyon, illa şampiyon olacağız, şampiyon olduk, şampiyonlar ligine gittik, 
şampiyonlar liginde de gerekirse finale kadar çıkacağız, 7, 8 milyon dolarlık futbolcuları alalım, 
ondan sonra hatta fazlasıyla alalım, ki başka harcama kalemlerinde de bu şekilde yaklaşılabilinir. 
Yani bunun hakikaten oturup ciddi ciddi düşünmenin zamanı geldi. Onun için Divan Başkanına 
da bunu gündeme getirdiği için teşekkür ediyorum. Diğer katılımcılar da bu ne kadar kaygı verici 
bir durum olduğunu ifade ettiler. Teşekkür ederim, hepsi bu kadar. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Seyfettin Gürsel hocama, çok değerli katkısı için teşekkürler. Hep söylüyoruz, 
Galatasarayın en önemli aseti, her alanda yetişmiş, yetkin, konularının uzmanı üyeleridir. 
Umarım yönetimimiz bu değerli katkıyı dikkate alacaktır. Şimdi Yönetim Kurulundan bu konuda 
bir katkı olacak mı? Tamam. Sayın Başkanımızı kürsüye davet ediyorum. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Evet, Değerli hazirun, Sayın Başkan, Değerli Divan, Değerli hazirun, tabii sevgili Seyfettin kendisi 
söyledi, ben ilk defa geliyorum buraya dedi. Tabii burada bir şeyi de vurgulamam lazım. Buraya 
Galatasarayı takip etmek için ilk defa geliyor olmak değil ama Galatasarayı takip etmek çok 
önemli.  
Sevgili Seyfettin tabii bir proje yapılması gerektiğini, faiz dışı fazlanın çok önemli olduğunu 
söylüyor. Ben de aynı şeyi, 1,5 seneden beri söylüyorum. 1,5 seneden beri ben sizlere, sizin 
desteğinize ihtiyacımız var. Çünkü faiz dışı fazla vermemiz lazım diye 1,5 sene, her divanda, her 
genel kurulda, her yerde söylüyorum. Bunun için de diyorum ki, desteğinize teşekkür ediyorum. 
Biz şimdi ismini vermek istemiyorum, isim verdiğim zaman, sataşma geliyor arkasından bizim 
camiamızdan değil, rakip camialardan, onun için x, y, z projelerimiz, defalarca anlatmadım mı 
bize, değerli hazirun. Anlatmadım mı? Rakamları buraya döküp, biz şunu, şunu yapacağız? Bunu 
yaparsak, böyle bu kadar bu faizden şöyle kurtulacağız. Şu kadar faiz fazlamız, şu kadar gelirimiz 
olacak demedim mi? Şimdi bugün tabii eksikliklerimizi elbet Yönetim Kurulunun da eksiklikleri 
olabilir. Ama Galatasarayı sevenlerin, Galatasaray genel kurul üyelerinin de eksikleri olabilir. Ben 
şuna çok önem veriyorum. Değerli konuşmacılar çıktı, evet bir çalışma yapılmış, bir değerleme 
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yapılmış, hazırladıklarımız, onların üzerinden yorum yapıyorlar. Bunları çok değerli buluyorum. 
Dolayısıyla sevgili Seyfettin’e bilgi vermek açısından söyledim. Sevgili Seyfettin bizim bu 
çalışmalarımız 1,5 sene, hatta seçimden evvel başladı. 22 Haziran seçiminden önce başladı. Hâlâ 
devam ediyor ve çok kısa bir süre sonra da sizlere konuşmamın içinde de belirttim. Müjdeli 
haber dediğim konu, bu faiz dışı fazla vermemizin ucuna geldik. Bu görüşmelerimiz bitmek 
üzere, nasip olursa en kısa sürede de size açıklayacağım. İfade etmek istediğim konu, 
konuşmamın içinde de vardı. 2024 Mayısında seçimlere giderken, yeni gelecek yönetimin önüne 
pırıl pırıl bir Galatasaray, bu dertlerden kurtulmuş, faiz dışı fazlası olan bir Galatasaray teslim 
etmek istiyoruz. Hepinize saygılarımı sunuyorum tekrar. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek’e teşekkürler. Sıcağı sıcağına bilgi verdiği için. Şimdi 
sıradaki konuşmacımız, Sayın Hayri Kozak. 
 
Hayri Kozak 
Değerli büyüklerim, arkadaşlarım, Galatasaray’ın çok değerli Divan Kurulu üyeleri, şimdi 
başkanın az önce söylediği şeye değinmem lazım. Bakınız bu Divan Kurulunun, 2.999 civarı bir 
üye adedi var. Şimdi farkındaysanız, aşağı yukarı 4 saatten beri, alabildiğine Galatasaray 
konuşuluyor. Alabildiğine Galatasaray konuşuluyor ve ciddi konular konuşuluyor. Demek ki takip 
ediliyor ve söz alınıyor. Başkan da bunu teyit eder mahiyette az önce bazı şeyleri söyledi. Şunu 
unutmayalım. Galatasaray’ı yönlendirecek nüve Divan Kuruludur. Bütün gücümüzle, hepimiz 
Divan Kurulu üyesi olduğumuza göre, bunu anime etmek, daha güçlendirmek için, büyük çaba 
sarf edelim. Kurtuluş buradadır, diyorum ben evvela. 
Şimdi şöyle bir, SPK bir yazı yolladı. Biz alabora olduk. Program değişiyor, yani biz alışmışız 
yıllardan beri, 3 ayda bir devre raporları verilir. Biz divan kurullarında konuşulur. Sonra trake 
yapılır, hatta böyle devam etti, yıllardır devam etti. Yine aynı şekilde devam edecekti ki, en kritik 
noktamızda, biz Sportif A.Ş. ile Galatasaray Spor Kulübünün mali yıllarını, fevkalade doğru bir 
kararla, hepimizin kararı ile birleştirdik. Daha pratik hale gelelim, daha güçlü olalım, bütün 
tabloyu toplu halde görüşelim, konuşalım düşüncesiyle. Her ne ise. Şimdi adeta yepyeni bir 
takım kurallar koymak suretiyle, bu hafta yaşadığımız konu, kabul etmek mümkün değil benim, 
ben tabii sıradan bir üye olarak söylüyorum bunu. Buna şiddetle bizim mali işlerimizin ve ilgili 
makamların itiraz etmesi lazım. Yani SPK mı biz birleştik diye, bize yön verecek? Mali yıllarımızı 
biz ona göre mi yapacağız? Tarihlerini biz. Değişen bir şey yok. Biz yine aynı hesapları, değişik, 
bu tarihte yapıyoruz. Şimdi dikkat edin, 9 ayda bire filan çıkacak. Bizim toplantılarımız. Araya 
çok uzun süre girecek. Bugün girdiği gibi, rakamlar büyüyecek, insanlar merak edecek, falan, 
filan. Dolayısıyla ben sizlerin yerinde olsam, yönetimin. Şiddetle itiraz eder, biz eski mali toplantı 
tarihlerimizin düzenine geçmek için, en azından ciddi bir çaba sarf edelim ve SPK biz bu mali 
birleşti diye, bizi yönetmeye kalkmasın. Bu da hoş olmaz diyorum ben. 
Şimdi arkadaşlarımdan Ertay, Aykut, İbrahim bey ve az önce bir arkadaşımız çıktı. Tanımıyorum, 
affetsin beni. Muhasebenin derinliklerine inmek suretiyle çok güzel şeyler söyledi. İşte bu, bu 
yepyeni bir üye kazancımız, dört dörtlük bir arkadaşımız geldi, bize bir şeyler öğretti burada. İlk 
söylediğimin teyidi oluyor bu. 
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Şimdi ben konulara gireceğim, çok da kısa sürecek merak etmeyin. Bir soruyu sormak istiyorum 
yönetime, ben bilmiyordum, bizim Galatasaray TV ortadan kalktı. Yani söylemek istiyorum, 
sormak istiyorum. Bakın bugün burada bir komedi oynanıyor. Yahu ne oldu da biz Galatasaray 
TV’yi biz sattık? Allah’ınızı severseniz. Sattık veya elden çıkardık. Ben bilmiyorum. Lütfen siz bana 
cevap vermeyin, Başkan karışabilir, siz karışamazsınız. Şimdi bunu çoğu üye de bilmiyor, sizler 
biliyorsanız, hepiniz beni affedin. Ama eminim ki, burada birçok kişi, bak biliyorsun. Bu kadar, 
bunu bilmek, anlatın şu oldu, bunun için elden çıkardık. Ama çok önemli şeyler kaybettik. 
Galatasaray sesini duyuruyordu. Fevkalade fazla dinleyeni vardı. İnanın. Çok fazla dinleyeni 
vardı. Ha şu olabilir, onu da açık açık konuşalım. Buraya birtakım konuşmacılar geliyor, benim 
gibi, birçok konuşmacı, bunlardan yönetim rahatsız da olabilir. Ya başımıza dert aldık bu 
televizyonu der, kaldıralım şunu. Kendi dünyamızda yaşayalım der. O da olabilir. Bilmiyorum. Siz 
de bilmiyorsunuz. Rica ediyorum, yönetimce az önce bana müdahale eden genel sekreterimiz, 
gelsin anlatsın burada, biz de öğrenelim canım kardeşim, ama söz isteyerek.  
Şimdi ben size çok önem verdiğim bir şeyi söyleyeceğim. Büyük rakamlar konuşuyoruz, az önce 
olduğu gibi. Bugün yarın, hep oldu. Bundan sonra da öyle gideceğe benziyor. Şimdi ben bir 
çalışma yaptım. Daha önce de size bunu anlattım ben, hatırlanır, hatırlanmaz. Ama bugün daha 
katı bir şekilde söyleyeceğim. Şimdi biz çok ciddi transfer harcamaları içinde, iki yıldır yaşıyoruz, 
iki sezondur. Fakat büyük çoğunluğumuz bunca harcamanın içinde, reel bir rakama ulaşamıyor, 
yani biz bu sene, 2024 veya 2022, 2023 transfer dönemlerinde ve sezonumuzda, kardeşim ne 
harcadık biz? Bir yığın adam geliyor, bir yığın adam gidiyor. Bizim devamlı olarak 14, 15 tane 
yabancı ve önemli futbolcularımız var. Toplam olarak da 25 tane futbolcumuz var. Gerek yerli 
oyunculara, gerek yabancılara, biz çok büyük paralar harcıyoruz. Bunu ben iddia ediyorum. Ha 
öyle olsun, olmasın, asla öyle bir şey söylemiyorum. Aman beni yanlış anlamayın. Ama bilelim, 
bilmemiz lazım. Ben şimdi size bir rakam söyleyeceğim. Bu benim hesaplayarak, kendi mütevazı 
imkânlarımla hesaplayarak, sorumluluğunu da alarak söyleyeceğim rakamlar. Bütün arkasında 
ben varım. Ben bunu söyleyeceğim, yönetimimiz burada, bugün az önce sevgili genel sekreter 
kardeşimin yaptığı gibi, hemen cevap vermeye kalkmasınlar, ben burada rakamları da 
söyleyeceğim size, tek rakam, yani uzatmayacağım şeyi. Hemen açıyorum. Benim yanlışım varsa, 
önümüzde artık SPK ne talimat verirse, yapacağımız şeyden, divan toplantısında. O gün bana 
söylerler, sen yanıldın, o öyle değil, böyle desinler. Hep beraber rahatlayalım. Şimdi sonunu 
söylüyorum, hiç merak etmeyin, uzamayacak.  
Şimdi 2023, 2024 profesyonel futbol takımımızın, ödeme ve yükümlülükleri. Yani ödeme derken, 
hem parayı ödemişiz, hem yükümlülük altına girmişiz, yükümlülük altına girmişiz derken, 
aldığımız futbolcuyu, artık biz almışız, parayı vadeye bağlamışız, bu bir giderdir. Dolayısıyla 
topluca baktım ben. Şimdi bunların hepsini bir araya getirdim, oyuncu, yıllık ücreti, bonservis, 
sözleşme süresi, menajer ücreti, vergi. Vergi ve menajer ücretlerine bir kabul yaptım ama 
sallama değil, vergi belli. Menajer ücretlerine bir %10 koydum, ondan çok daha üzerinde 
olduğunu da bilerek koydum. Bilmiyorum çünkü. O bir monster’dır o yani, o bir olaydır bu 
menajerlik. Şimdi efendim dip rakamı söylüyorum. Vergi ve menajer marjları hariç, TL bazında 
5,7 milyar. TL bazında, tüm futbolcular. Bunun Euro karşılığı 197,4 milyon Euro. Şimdi vergi ve 
şeyi de katıyorum. O esrarengiz menajer komisyonunu, komisyoncularını bilmem nesini, bir 
felaket tablosudur. Bizim değil yani, bütün kulüplerin yediği dünya kadar kazıktır bu. Bilmeyiz 
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rakamı ama, %10 aldım. Bu yani miniskül bir şeydir bu. Şimdi onları da katarak, nihai rakamımı 
söylüyorum, kendi rakamım. Sorumluluğu bende. TL bazında, 7,7 milyar, toplam Euro bazında, 
266 milyon 613 bin 321 euro. Yani 267 milyon Euro. 2023, 2024 futbolun bize maliyeti. 
Ödediklerimiz, ödeyeceklerimiz hepsi içinde. Yani öyle, işte şudur, budur. Yok işte bugün biz 
sadece birinci, bu sene verdiğimiz rakamı, yok öyle bir şey. Mukaveleye imzayı attığımız, 
mükellefiyet altına girdiğimiz rakam budur. Bir sene önce, bir önceki sezon, aynı rakamları, hızlı 
hızlı söyleyeyim, orada biraz sapmalar olabilir. Euro bazında 87 milyon, TL bazında 1,7 milyar. 
Bir önceki sezonu da söyledim. Ama esas beni bağlayan bu son söylediğim rakamlardır. Onu 
tekrar söylemiş olayım. 
Şimdi Galatasaray TV’yi de size lütfen söyledim ben. Benim bir sıkıntım var, bunu sizinle 
paylaşmak istiyorum. Bu Türkiye'nin de sıkıntısı. Bizim bir federasyon ve o federasyonların 
kuruluş problemi var. Yıllardır bizim kulüplerimiz federasyonla bir boğuşma halindedir bilirsiniz. 
Her an Fener gider, Galatasaray gelir. Galatasaray gider, Beşiktaş gelir. Gariban, alttaki 
takımların da hiç sesi çıkmaz. Ama bir futbol nesi o. Bir şeyimiz var ya bizim kurulu, futbol şirketi 
mi, yani futbol takımlarının temsilcileri. Futbol Kulüpler Birliği. Onlar ara sıra gelirler, bir gün 
önce birbirlerine küfrederler, ertesi gün orada el sıkışırlar. Orada da başka bir komedi. Benim 
görüşlerimi söylüyorum ben tabii ki, kusura bakmayın. Bir komedidir gider, hiç de bir 
fonksiyonları yoktur, yoktur, yoktur. Şimdi bu federasyonu size biraz anlatmam lazım. Eminim, 
çoğunuzun da bilgisi yoktur. Bu federasyonlar Türkiye'de böyle, genel kurul nasıl yapılır? Kimler 
tarafından temsil edilir? Hepsi Türkiye'de belli. Zaten kanunu, yönergesi var. Bir de başka 
ülkelere bakmamız lazım. Biz dışarıdan, hakem veya dışarıdan başka yönetici, teknik direktör 
arayışının dışında, yahu bu futbol, işin kafasını, yönetimini nasıl yapıyor bu insanlar?  
Sizden rica ediyorum, hepinizden rica ediyorum. Buradaki benim çoğunu çok iyi tanıdığım 
herkes, bu söylediğim bilgileri, gelecek toplantımıza kadar rahatlıkla toparlayabilir. Yönetim 
zaten 3 telefonla toparlar. Şimdi bakın, eğer buna bir çözüm getirilirse, çok iddialı bir laf 
edeceğim. Eğer buna bir çözüm getirip de, biz bu federasyonun seçim olayını olması gereken 
oylar dağılımı, temsilciler grupları, hepsini bir araya getirmek suretiyle, Türk futboluna 
tarihimizin en büyük iyiliğini yaparız, iddia ile söylüyorum. Hiç yok, gelmiş orada, 4 tane büyük 
kulüp oturmuş oraya, 7’şer tane temsilcisi var. Zaten bir seçime gidiyorlar, onlar yetiyor. Ne 
amatör şubeler, ne futbol, dünya kadar futbolcu var, hiçbiri temsil edilmiyor. Bakın Almanya, 
Fransa, İspanya, bunların hepsinin içinde, o kadar ki birinci lig, ikinci lig, hepsi var. Birinci lig 
takımları, ekalliyette kalıyorlar. O kadar homojen bir dağılım yapmışlar ki, yani her kurumun, her 
grubun temsilcileri, adil bir şekilde, nasıl bizde 7 kişi temsil ediliyor, onlarda da amatör dördüncü 
kümede, antrenör gruplarının işte cemiyetlerinin hepsinin birleşmesi ile 4, 4’lük bir futbol 
temsilcileri grubu hakemler birliği de dahil olmak üzere, seçimlerini yapıyorlar ve o memlekette 
futbolu bu şekilde seçilmiş kurulmuş, öyle hükümet şunu dedi, bunu dedi, yok o bilmem kimin, 
yok öyle hikaye. Adam gibi seçim yapıp, futbollarını yönetiyorlar, onun için de böyle bizdeki 
kavga, dövüş, her zaman, bir maç oynanıyor, ya aman adam, halimize bakın diyorum ben ve 
beni sabırla dinlediğiniz için çok teşekkür ediyorum. Yönetime de cidden arkadaşlarımın az önce 
söyledikleri, %100 altlarına imza atıyorum, çok zor günler bekliyor sizi, Allah yardımcınız olsun 
diyorum.  
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Hayri Kozak’a teşekkürler. Mali konudaki son konuşmacımız Sayın Serhat Özalemdar. 
Serhat bey sıcağı sıcağına, Sayın Genel Sekreter, Galatasaray TV konusunda bir. 
 
Serhat Özalemdar 
Mali konu var şimdi, onu daha sonraki konuşmalarda açıklasın. Zaten son konuşmacıyım 
bitireyim yani.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Peki. Lütfen buyurun. 
 
Serhat Özalemdar 
Sayın Divan Başkanı ve Yönetimi, Sayın Başkan ve Yönetim ve Sayın üyeler, hepinizi saygıyla 
selamlıyorum. Mali konuda konuşmayacaktım ama, tabloyu görünce konuşma ihtiyacını 
hissettim. Dikkatimi çeken, voleybol şubesi bütçesi, giderler 28 milyon bütçelenmiş, gerçekleşen 
47 milyon, yani 20 milyon fark. 3 ayda. Sebep? Sebep, planlama, bütçe hiçbir şey yok. Yani, 
bence akıl ötesi bir şey bu. Senelerdir hep konuşuyoruz, biz basketbol, voleybol şubesinden bu 
kadar zarar ediyoruz. Şimdi Başkan ilk konuşmasında amatör branşlarda da hepsinde başarıya 
koşuyoruz ama ben katılmıyorum Sayın Başkanım, futbolun dışında diğer ana iki branşta, 
herhangi bir başarı filan yok. Ki bu Kasım, Kasım’dan sonra yapılan hareketler var, transferler 
var. Yapılması planlananlar var. Çünkü 3, 4 ay evvel voleybol bayan takımı neredeyse küme 
düşme potasına geldiği zaman, alel acele hareketlendi. Hem paramız yok. Hem bütçeyi aşmışız, 
iki misli, hâlâ transfer. Bir transfer yaptılar, ilk transferi ki, Türk oyuncu kontenjanı bir kişiydi, 
gittiler üçüncü pasör aldılar, bir alt ligden, e üçüncü pasörü aldın da yine oynatıyorsun Japon 
pasörü. Niye? Sonra sezon başı dedik ki yani biz şampiyonluğa mı gidiyoruz ki, yabancı antrenör 
getirelim. Yabancı antrenör geldik. Hem nereden? İspanya’dan, dünya sıralamasında 24’lerde 
olan bir ülkenin antrenörü. Hiç mi Türk antrenör kalmadı? Yani senin her konuşmada, 
üstümüzdeki 3, 4 tane takımla biz baş edemeyiz diyen bir fikirle, geliyorsun, bir de yabancı 
antrenör alıyorsun. Yani planlama baştan aşağı sorun. Sorun yani, bunu senelerce divanda 
konuştum bu voleybolü, herkes bıktı belki benim konuşmamdan ama, 250’ye yakın voleybol 
forması giymiş üyemiz var. Benden başka da bir Allah’ın kulu, sanki yokmuş gibi herkes başını 
kuma gömmüş. 
Bu kadar senedir konuşmama da bir Allah’ın kulu da çıkıp da ya sen yanlış konuşuyorsun diyen 
oldu mu, duydunuz mu? Ben senelerce Ünal Aysal zamanından beri, 2011’den beri, 4 tane, 3 
tane yönetici baktı, voleybol şubesine, hepsine de tavsiye ettiğim antrenörler vardı. Ama ben 
söylediğim için hiç kabul etmediler, yanaşmadılar, çünkü oradaki menajer antrenör kurgusu 
bozulur. Bütün çark parçalanır. Hâlâ gidiyorlar bu kafa ile, şu yaptıkları transferler filan, kesinlikle 
2 ay için işte yine oyuncu alacaklar filan, ya bunlar, bunlar doğru değil Başkanım, ne olursunuz 
yani. Sizin yükünüz çok. Yükünüz çok biliyorum ama şu tabloyu da görünce. Yani söylenecek 
başka bir şey yok yani. Ben bu kadar aydınlatayım sizi, tekrardan beni dinlediğiniz için teşekkür 
ederim. 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Şimdi mali Konuyla ilgili görüşmeyi bitirdik. Önce Yönetim Kurulu Genel Sekreterimiz Sayın Eray 
Yazgan, sonra Muhasip üyemiz Sayın İsmail Sarıkaya katkıda bulunacaklar, cevap verecekler. 
Buyurun Sayın Genel Sekreter. 
 
Yönetim Kurulu Genel Sekreteri Eray Yazgan 
Sayın Divan Başkanım, değerli heyeti, saygıdeğer hazirun, hepinizi saygı ve sevgiyle 
selamlıyorum. İnsan sevdiğine takılırmış, ondan dolayı, Hayri ağabeyimin bana düzenli olarak 
hemen hemen her Divan Kurulunda takıldığını düşünüyorum. Değerli Galatasaraylılar, değerli 
abilerim, değerli büyüklerim, değerli ablalarım, Galatasaray Spor Kulübü, adından da 
anlaşılacağı gibi, bir spor kulübü. Dolayısıyla biz ana faaliyet unsurlarımız, basketbol, voleybol, 
judo, gibi atletizm gibi branşlarda zarar edebiliriz. Bunu biraz önce sevgili Başkanımın söylediği 
gibi, farklı yollarla, farklı asetler geliştirerek o zararı bir şekilde kapatabiliriz. Ama bizim 
televizyonculuk bizim ana faaliyetimiz değil, dolayısıyla bizim oradan bir orada ciddi zararlar 
etme lüksümüz yok. İletişim kanalı mıdır? Çok doğru bir iletişim kanalıdır. Ama bugün değişen 
dünyada, değişen dünyanın düzenine de uymakla yükümlüyüz. Ne demek bu? Galatasaray TV 
kapanmamıştır, sevgili Hayri abi, Galatasarayda dijital bir dönüşüm olmuştur. Şu anda 
halihazırda, Galatasaray TV YouTube’dan yayınlanıyor ve inanınız biraz önce gelmeden önce 
baktım, aynı anda birkaç bin kişi, ilgi ile izliyor. Evet, birkaç bin kişi. Nitekim eskiden Galatasaray 
TV de, emin olun Galatasaray TV’nin BEIN’deyken, tek bir dijital platformdaydı. Oradaki 
platformda da alıyorduk biz bu sayıları. Emin olun, YouTube’daki yayınımız o bahsettiğimiz dijital 
platformun onlarca katıydı, nitekim bu da bizi bir değişime zorunlu kıldı. Ve bu değişime biz 
geçtiğimiz Haziran ayında başladık. Temmuz’dan bu tarafa, Temmuz’dan yılsonuna yaklaşık 6 
aylık süre zarfında, bu bahsettiğimiz değişimle beraber, daha önce yaklaşık senede, takvim yılı 
için söylüyorum. 30 milyon TL ye varan bir zarar, zarara ulaşan, artı bu bahsettiğim platforma, 
platforma neredeyse 10 milyon liralara varan, ödemeler yapmakla yükümlü olan kulübümüz, 
bugün sadece 6 aylık süre zarfında, ki Galatasaray TV o dönemde, o platformda çalışmalarına 
devam ediyordu. 492 bin dolar net kâr elde etti. Ve bizim önümüzdeki seneki hedefimiz, yani bu 
sene 31 Mayıs’a kadar, 1 Şubat’tan 31 Mayıs’a kadar olan hedefimiz yaklaşık 1 milyon dolar. 
Bunlar önemli rakamlar. Diyeceksiniz ki, yani bu kadar rakamlar uçuşuyor, 1 milyon dolar 
dediğiniz nedir? Ama tekrar ediyorum, bir taraftan ciddi bir zararı ortadan kaldırıyorsunuz ve 
başka bir tarafa, aktifinize milyon dolar, 30 milyon TL’ye yakın bir para koyuyorsunuz. Dediğim 
gibi bu bir kapatma değil, asla ve asla bir kapatma değil, çok önemli bir iletişim aracı olduğunun 
farkındayız ve bu bir dijital dönüşümdür ve sizleri de tüm değerli üyelerimizi de Galatasaray 
TV’nin YouTube kanalından ve Galatasaray YouTube kanalından da takip etmeye bir kez daha 
davet ediyorum. Saygılar sunuyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Hayri Kozak, ben cevap, tabii ki arzu ederseniz. Buyurun.  
 
Hayri Kozak 
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Kusuru bakmayın, size bu zamanı kaybettirmek istemezdim ama mecburdum konuşmaya. Biz 
televizyonu sadece, televizyon yayını yapmak için yapmıyoruz. Bizim televizyonumu, şaka değil 
milyonlar izliyor. Burada, burada kardeşimin söylediği YouTube’un, kimin ne izlediğini hepimiz 
biz biliyoruz zaten ve bir milyon, 30 milyon filan diyorsunuz kardeşim, sadece geçen sene biz bir 
milyondu bizim maliyetimiz, televizyonun maliyeti. Yani bundan kurtulmak için mi oraya gittiniz? 
Hayır, niye kafanızı sallıyorsunuz. Efendim. (İzah edeyim müsaade ederseniz size bir daha.) Bunu 
uzatmayalım bunu, siz diyorsunuz, siz söylediniz, gayet net söylediniz. Ben de söyledim. Yani siz 
1 milyon, 1,5 milyon için, elimizdeki bu kozu veriyorsanız, 30 milyon TL, bir futbolcunun yıllığı 
kaç para, öyle bakın biraz. Koca televizyon yayını, koskoca Galatasaray Kulübünün yayınından 
bahsediyoruz ya. (yayınımız devam ediyor, sadece bir platformdan aldık, başka bir platforma 
taşıdık.) ben, neyse. Eğer lütfederse Başkan, benim haddim değil, Sayın Başkan orada oturuyor, 
Divan Başkanı da burada. Şu konuyu, öyle, böyle bir oylama yapalım. Onunla şey edelim işte. 
Burada 150 kişi var.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Hayri Kozak. Katkıda bulundunuz. Ancak ben şunu hatırlatayım. En son genel kurulda Sayın 
Başkan bu konuda bir oylama yaptırdı ve salonun tamamına yakını, Galatasaray TV konusunda 
bir şey yaptı. (Hayır oylama yapılmadı, hiçbir şey de yapılmadı, kusura bakmayın) Hayır, belki. O 
zaman anlamadınız. (Hayır ben gayet iyi anladım, kusura bakmayın) ellerin kalktığı. Hayır gerek 
yok. Kişisel diyalog değil. O kayıtları da bulacağım. Ayrıca sizinle görüşelim. (Hayır bulmanız da 
gerekir. Öyle bir şey, kapansın mı dendi?) evet, kapatılma, televizyonun kapatılması konusunda 
bir şey oldu. (Hayır, öyle bir şey yok, öyle bir şey yok.) O kayıtlar, kulüp arşivindedir bakarız. 
Evet şimdi Sayın İsmail Sarıkaya.  
 
Yönetim Kurulu Muhasip Üyesi İsmail Sarıkaya 
Değerli Galatasaraylılar, bütün bu önerilerinizi not aldık. Hepsini dikkatle değerlendireceğiz. 
Hepiniz, yapılan önerileri. Fakat, minik minik yanlış anlaşılmaları da düzeltmek istiyorum. Sayın 
Ayhan Özmızrak, bize bütçeleri en azından salondan girerken verin dedi. Buna dikkat edeceğiz, 
bir dahaki sefer toplantıdan önce vermeye çalışacağız. Sayın Ertay Örmen bize dedi ki 
Galatasaray tarihinde ilk defa bütçeler verilmedi dedi. İlk defa olmuyor, zaman zaman olan bir 
şey. Biz CEO’larımızı, gerekli sıkıştırmaları yaptık, fakat onlardan kaynaklanan da bir şey değil. 
Kulüp profesyonelleri kendi görevlerini yapmış ve bağımsız denetim firmalarına vermiştir, 
oradan bu raporlar gelmemiştir. Biz de o raporlar bağımsız denetimden gelince, sizlerle 
paylaşacağız. Sayın İbrahim Göknar, transferi durdurun dedi. Ama transfer çift taraflı bir iş, 
satmak da var, almak da. İnşallah fazlasını kâr elde ederiz, transferi durdurun deyince, onun da 
durması gerekir (Almayı kastettim.) Sayın Aykut Uzunoğlu, bize bütçeyi 6 ay önce yapıyorsunuz, 
6 ayda nasıl bu sapmayı yapıyorsunuz dedi, 98 milyonluk. O öyle değil, biz bütçeyi geçen sene 
Ocak ve Şubat aylarında yaptık. Mart ayında size sunduk, bir sene önce ve dolar biz yaptığımızda 
18 liralar civarındaydı. Şu andaki malumunuz. Ayriyeten 98 milyonluk KDV borcu, bizim 
dönemimizde olmayan, bir önceki dönemlerde olan KDV borçları, yapılandırılınca, bizim 
döneme borç tahakkuk etti. Dolayısıyla da bu şekilde bir artış söz konusu oldu. Bunun da altını 
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çizmek isterim. Çünkü 6 ayda yapılan bir bütçede bu kadar bir sapma söz konusu değil. Sizleri 
de bilgilendirmek istedim. 
Diğer konular da bu dipnotlarda yok ama merak etmeyin hepsini not aldık. Hepinize saygılar 
sunuyorum. İyi günler. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Saygıdeğer Yönetim Kurulumuzdan başka bir katkı olmayacaksa, olmadığını görüyorum. Genel 
görüşmeye geçiyoruz. Sayın Sami Çölgeçen’i çok beklettik. Buyurun. 
 
Sami Çölgeçen 
Çok değerli arkadaşlarım, yaşımdan dolayı sizlere böyle hitap ediyorum. Bu bir sevgi ifadesidir. 
Şimdi ben spora çok meraklı bir kişiyim, her türlü spora ve sporları da genelde, fevkalade güzel 
yayın yapan, TRT3 ve TRT Spor’dan takip ediyorum. Geçenlerde yine TRT sporu açtım, programa 
baktım. Türkiye Kadınlar Boks Şampiyonası finalleri çıktı. Meraklıyım. Kadın boksörlerin 
bazılarını tanıyorum, nitekim Mustafa Koç başarılı sporcu ödülü, iki kadın boksörümüze verildi 
bu sene, ben orada davetliydim. İlgiyle televizyonun karşısına geçtim. Karşımda gördüğüm bir 
Fenerbahçe cümbüşüydü. Sadece Fenerbahçe cümbüşü, bütün finallerde bir Fenerbahçeli 
boksör var, hatta bazı finallerde iki boksör de Fenerbahçeli. Bu beni kıskandırdı. Diyeceksiniz ki, 
niye kıskandın? Kıskandım çünkü, boksu Türkiye'ye Galatasaray, Fenerbahçe ile beraber getirdi. 
Bizim orada olmamız lazımdı. Daha 1910’larda Sabri Mahir ilk Türk profesyonel boksörü 
Galatasaraylıydı. 300 maç yapıp hiç kaybetmemiş olan Melih Açba, Galatasaray boksörüydü. 
Altın eldivende çarpışmış olan, Avrupa şampiyonu Halit Ergönül Galatasaray boksörüydü. 
Efsanevi büyükelçimiz Şükrü Elekdağ Galatasaray ağır sıklet boksörüydü. Galatasaray Lisesinden 
çıkma Metin Olgaç Türkiye şampiyonu, Galatasaray boksörüydü. Garbis Zakaryan’ı saymıyorum 
bile. Demek ki bu Galatasarayın genlerinde bu vardı, ama ne olduysa, bu boks şubesi kapatıldı. 
Kayboldu. Unuttuğum bir boksör daha var, MİT’in, efendim Yorgo Saka, doğru, afedersiniz, 
teşekkür ederim. Bir tane daha var efsanevi, efsanevi MİT ajanı Hiram Abas da Saint Joseph’li 
olmasına rağmen, Galatasaray’ın boksörüydü.  
Şimdi diyeceksiniz ki yahu paramız yok, meteliğe kurşun atıyoruz, nereden çıktı bu boks şubesi. 
Bu boks şubesi nereden çıktı diye bir şey yok. Eğer Fenerbahçe bu kadar cirit atıyorsa, ben o 
Fenerbahçe’nin yanında olmalıyım, mecburum, ben Galatasaray’ım. Ben bu boksu onlarla 
beraber, Türkiye'ye getirmişim. Nereden bulunacak? E kardeşim GSYİAD var, 400 tane iş adamı 
var. Sırada Galatasaraya üye olmak için bekleyen milyoner arkadaşlar var. İki tane sponsor 
bulunamıyor mu, bu şube tekrardan bir hale getirilemiyor mu? Ben Fenerbahçe’yi bu mevzudan 
dolayı, itiraf edeyim ki kıskanıyorum.  
Şimdi bu kadın boksu diyorsunuz, bir iki rakam vereyim size. Kadın boksu Türkiye'de çığ gibi 
büyüyor, kadın futbolu gibi büyüyor. Size bir rakam vereyim, şaşıracaksınız. 20 bine yakın kadın 
boksör var Türkiye'de, 20 bine yakın. Anadolu’nun her yerinde kadın boks kulüpleri var. Çığ gibi 
büyüyor ve biz yokuz. Ama Fenerbahçe her tarafta var. Ben Fenerbahçe’yi kıskanıyorum. Hatta 
bugün burada konuşma yaparken, yahu şu Fenerbahçe’yi kıskanıyorum, şunları 8 tekte bir türlü 
geçemedik diyecektim. Arkadaşlarımla konuştum, Sami abi sen ne diyorsun, hiçbir tanesinde 
geçemiyoruz dediler. Nedir bu ya? Bu kadar bir rezalet amatör şubelerde olabilir mi? Neredeyiz 
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biz? Hiçbir yerde yokuz. Futbolun örtüsünün arkasında gizlenmişiz, Galatasarayı küçültmüşüz. 
Küçücük bir çekirdek haline getirmişiz. Ben bunu kabullenemiyorum. Feneri kıskanıyorum ve 
bunu kabullenemiyorum. Halbuki boks şubesini canlandırdığımız zaman, yerimiz de hazır işte, 
Hasnun Galip orada. Hiç problem değil. Bütün mesele iki tane babayiğit sponsor bulmakta. O 
kadar da pahalı bir şey değil bu. Bunun antrenörü Meksika’dan, Küba’dan ayda 5 bin dolara gelir. 
Futbol antrenörü gibi değil. Ama biz Fenerbahçe’nin altında olamayız. Ben kıskanıyorum 
Fenerbahçe’yi, bir şeyi daha kıskanıyorum. Galatasaray Televizyonu, (Telefon sesi) affedersiniz, 
kapamışım. Fenerliler. Galatasaray televizyonu, arkadaşlar anlatıyorlar. İstedikleri kadar 
anlatsınlar bana, efendim kablolar uzundu, para çoktu, kimse seyretmiyordu, dijitale gittik. 
Bunların hepsi La Fontaine’den masallar. Benim bildiğim şudur. Fenerin televizyonu var benim 
yok, bu kadar basit. Bunu da kabul etmiyorum ben. Birinci başlığım, kıskanmaktı. Feneri 
hakikaten amatör branşlarındaki üstünlüklerinden dolayı, bize karşı olan, son derece 
kıskanıyorum. Hatta biraz da ironi yapacağım. Yeter ama bu doğru. Feneri bitiremem, 
Galatasaray varsa, Fener var. Ben Fenerle uğraşıyorum. Ben Beşiktaş’la uğraşmıyorum. Ne 
demek Feneri bitir. Fener beni bitirecek. Allahtan diyorum, biraz ironi yapacağım. Su topu 
takımları yok. Bir de onunla uğraşacaktık.  
Şimdi bu kıskançlık kısmıydı konuşmamın. Şimdi şaşırma kısmına geliyorum. Geçen gün hanım 
bana dedi ki yahu Sami, Galatasaray Adası’nda bir bardak şarap 450 lira olmuş dedi. Dedim ki 
sen okuduğunu anlamıyorsun, böyle bir şey olamaz. O 140 liradır. Hayır, 450 ve listeyi gösterdi. 
Galatasaray Adası’ndaki fiyat listesini gördüm. Monaco Yat Kulübü’nün fiyat listesi zannettim. 
E, öyle ama. Şu anda itiraf ediyorum, ben varlıklı bir adam değilim, normal bir vatandaşım, 
normal bir Galatasaraylıyım ve ben Galatasaray Adası’na gidemem. Ben Galatasaray Adası’na 
ailemle gidemem, ben orada 1.500 lira oturup böyle, mayoyla bir akşam yemeği yiyemem. Böyle 
bir şey olabilir mi? Bu arada bir şey daha söyleyeyim, Sayın Başkan biraz içerleyecek ama 
Galatasaray yapılıp, açıldığı zaman, fevkalade güzel gittik, bir kokteyl, orada şarapları içiyoruz, 
ben teşekkür ediyorum, herkesin ettiği gibi, Sayın Başkan bana dedi ki Sami abi, burada ben öyle 
bir fiyat organizasyonu yapacağım ki, politikası yapacağım ki, üyeler çok rahat edecekler, hatta 
icap ederse, sübvansiyon edeceğim dedi, bana bunu dedi, inkâr edemez. Yahu nerede o 
sübvansiyon? Kim gidecek oraya? Kim gidebilir? İşte ben duyuyorum, Kalamış’ta da geçen hafta 
2 kişi varmış, 2 kişi. Yani böyle bir şey olabilir mi? Kimleri almaya çalışıyor, Galatasaraylı üyeler, 
bir zenginler kulübü değildir Galatasaray. Galatasaraylı üyeler oraya gidemezler, orası boş 
kalacak. Peki, kim gidecek merak ediyorum? Bunun bir an evvel düzeltilmesi lazım, olacak şey 
değil. 
Bir de tabii konuşmak istemediğim sürçü lisan oldu herhalde diyorum yahut akıl tutulması oldu, 
Sayın Başkanın belediye seçimleriyle ilgili beyanatı. Bu olacak bir şey, kabullenecek bir şey değil. 
Ben dedim ki, kendi kendime. Ulan Sami sen de çık, sen de kendi siyasi görüşünü açıkladı. Sonra 
dedim ki, yuh ulan sen ne diyorsun, burası Galatasaray Divan Kurulu, orada siyasi konuşma 
olmaz. Onu da müsaadenizle kınıyorum ve kabullenemiyorum. Beni dinleyen arkadaşlarıma da 
çok teşekkür ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Sayın Sami Çölgeçen’e teşekkürler. Şimdi bu Galatasaray TV konusunda, bir an 14 Ekim genel 
kurul toplantısına gidelim. Oradaydık, Sayın Başkanımız, o cevap vermiyor ama karşınızda Divan 
Kurulu Başkanlığını işgal eden bendeniz aynı zamanda bütün genel kurulları, Galatasaray 
camiasındaki birçok kuruluşun da genel kurullarını, teveccüh gösteriyorsunuz, gösteriyorlar, 
yönetiyorum. Ayrıca bütün divan tutanaklarının bant ve yazılı çözümlerini ve bütün genel kurul 
tutanaklarını da kulüp adına, günü birlik Divan Başkanına verdiğimiz ve gelenleri de kontrol edip, 
imzaya açtığımız için, hâkim olduğum bir konu. 14 Ekim genel kurul toplantısı tutanağından, bir 
hafızamızı tazeleyelim.  
Başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek, şöyle, ‘değerli Galatasaraylılar, kulübümüz değişen 
tüketici alışkanlıkları ve teknolojik gelişmeleri takip edip, buna uyum sağlamak için de çalışıyor, 
token ve dijital projelerde çalışmalarımız devam ediyor. Sosyal medya etkileşim rakamlarında, 
Türkiye'de rakipsiz durumdayız, dünyada da Ağustos ayında ikinci sıraya yükseldik. Yaklaşık 3 
milyona ulaşmış, YouTube abonemizle, kulübümüze gelir sağlayacak şekilde, özel ve ilgi çekici 
içerikler üretmeye başladık. Ben tüm Galatasaraylıları bu içeriklerimizi takip etmeye davet 
ediyorum. Bu gelişmelere paralel olarak, Galatasaray yayınlarının tümüyle dijital mecralara 
geçmesi konusu, uzun süredir gündemimizde, her konuda olduğu gibi, her zaman genel kurulun 
bu konudaki görüşü, hep bize yön vermiştir ve bu görüşün bizim için bir pusula seviyesinde, akıl 
birliğinin ve yardımlaşmanın en büyük faktörü olarak her zaman sizin önünüze getirdik. Bu 
yüzden bugün size soruyorum, değerli Galatasaraylılar, bugün oluşacak kanaat bizim için çok 
kıymetli. Genel kurulun kanaati, bizim, bize yön verir, bizim yapacağımız işlerde, bizim 
rehberimizdir. Onun için buradan size bir sorum var. Bizim için çok önemli, Galatasaray TV’nin 
bundan sonra sadece dijital mecralarda yer alarak gelirlerini artırmasını arzu eder misiniz, 
değerli Galatasaraylılar? Bir gösterin bize. Bunu neden yapıyorum? Bunu biz, bir sizin bu 
konudaki düşüncenizin ne olduğunu anlamak ve o yolda devam etmek arzusuyla yapıyoruz, tek 
tek konuştuğumuz, evet Galatasarayın daha, Galatasaraya daha faydalı, daha iyi hizmet edecek, 
sistemleri bazen değiştirirken, bu konuların burada, genel kurulda da kanaatini, genel kurulun 
görüşünü almak, bizim için çok önemli’ ve bu konuşma oylama yapılmadı. Alkışlarla, oylama 
yapılmadı. (Yapıldı diyorsunuz) Hayır. Bakın, genel kurul, genel kurul alkışlayın, hayır dijital 
mecralara tamamen geçmesi konusunda genel kurul, hayır genel kurul alkışlarla bir irade 
gösterdi. O zaman, o zaman şöyle, genel kurulu, bu iradeyi göstermiş mi? Alkışlarla bir gösterge 
vermiş (Olmaz, olmaz abi, olur mu öyle şey. O başka bir şey, saygımızdan dolayı) Saygımızdan 
dolayı, önemli olan yönetimin onu nasıl algıladığı. Sayın üyeler bakın burada ben kimseye laf 
yetiştirme durumunda değilim. Ama 1999’da ilk şirketleri oluşturduğumuzdan beri. Bütün genel 
kurullar, istisnasız, alkışlarla bu borç stoğunu onayladı. O zaman dönüp kendimize de bakacağız. 
Tabii ki ama ben bitireyim müsaadenizle. (Bitmedi mi?) Hayır. Bir es verdim, şu anda çok samimi 
olarak söylüyorum. Sponsorlar vesaire dendiğinde, ben şu anda kendimi zor tutuyorum, bir 
kulüp IBAN’ını, bağış şeyini buraya koymamak için. Konuşurken, yönetimleri de 
cesaretlendirmek lazım, ya bu konuda uygun sponsorlukları ve kişisel katkılarımızı da 
yapabiliyorsak, bunları esirgemeyelim. Seçtiğimiz yönetimler tabii ki bizim irademizle o koltukta 
oturacaklar, gerekli kaynakları yaratacaklar ama bizim kendimizi de bir kenara çekip, onlar 
yönetsin, biz seyredelim mantığından uzak durmamız lazım. 
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Ben bunu samimiyetle ifade ediyorum. Dinlediğiniz için teşekkürler (...İhtiyaç hissettiğini 
söylemesi lazım.) Buyurun Sayın Başkan. 
 
Eşref Hamamcıoğlu 
Sayın Divan Başkanı, Sayın Kulüp Başkanım, değerli hazirun, hiç konuşmaya niyetim yoktu ama 
bu televizyon konusu çok uzadığı için, bir naçizane fikrimi paylaşmak istedim. Televizyonculuk 
evet, Galatasaray Spor Kulübünün ana iştigal konusu olmamakla beraber, bunda mutabıkız. Ama 
önemli bir iletişim aracı. Müteahhit de bizim ana iştigal konumuz değil. Ama sadece 
müteahhitlikle uğraşıyoruz. O konulara yanlış anlaşılmasına engel olmak için girmeyeceğim 
yüksek müsaadenizle. Ben televizyon yayıncılığının, platformun modernize edilmesinden 
yanayım. Çünkü mali genel kurulda yapılan sunumda, sıfır personel olmasına rağmen, zarar 
eden bir şirketimiz. Dolayısıyla gelişen dünyaya ayak uydurmamız lazım. Bence tartıştığımız 
konunun ana çekirdeğini, Galatasaray TV önemli bir iletişim aracı olmakla beraber, bu geçişin 
iletişimini çok kötü yaptı yönetim. Birdenbire YouTube geçtik dedi. Oysa normal bir televizyon 
kanalı bant değiştirirken dahi, bir ay bunun piarını yapmak, tanış... Yeni ortamla tanıştırır. 
Dolayısıyla en büyük eksik bence burada, önemli bir iletişim aracı, bir sürü üyemiz takip ediyor 
ama önemli de bir gelir kalemiydi, olmalıydı televizyon. Biz bu treni kaçırdık maalesef. 2022’de 
500 milyon, yarım milyar civarında geliri varken, son zamanlarda aylık 46, 47 milyon liralara 
düştü. Ben bunu şeye benzetiyorum acaba biraz daha uğraşsaydık da kapatmadan kâra 
geçirebilir miydik? Bütün üyelerin şeyini, bir pazarlama aracı olabilir miydi? Ama yönetim böyle 
bir karar almış. Bence alkışlamaktan başka bir çare yok. Sayın Divan Başkanımız dedi ki, bu genel 
kurulda gündeme geldiği zaman alkışlanmıştı. Alkışlanmış olması, bunun oylanmış olması 
manasına gelmez diye düşünüyorum. Biz mali tabloları da alkışlıyoruz, 12,5 milyar zarar vardı, 
alkışladık. Dolayısıyla o çok fazla bir şey ifade etmiyor bence, ben naçizane ve şahsi fikrim, bu 
televizyondaki transformasyon önemli bir karardır. Olması gerekiyordu ama iletişimini daha iyi 
yapmalıydık. Geç kalmış sayılmayız, belki bunun iletişimi, üyeler nezdinde ve kamuoyu nezdinde 
daha düzgün yapmakta yarar var. Aksi takdirde, duayen abilerimiz, Galatasaray TV elden 
çıkartıldı, satıldı gibi yanlış kanılara kapılıyorlar. Bu da bizi yıpratır diye düşünüyorum. Ben bu 
konuda fikirlerimi paylaşmak istedim. Teşekkürler. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Eşref Hamamcıoğlu Başkan, gayet güzel bir katkıda bulundu. Aynı iletişim kopukluğunu 
ben Galatasaray Dergi’de de görüyorum. Çünkü biz bir süre önce, dergiyi elektronik ortama 
aktardığımız için, dergi faaliyetini sonlandırmıştık, yani fiziki baskı anlamında, sınırlı sayıda 
basılıyordu. Birçok üyeden bana mesaj geliyor, tekrar dergi aboneliği konusunda, bu konuda da 
bu iletişimi Yönetim Kurulunun daha iyi yapmasında ben yarar görüyorum. Çünkü dergi ile ilgili 
birtakım uygunsuz, yani dolandırıcılık vakaları, yani dergi adına birtakım şeyler olmuştu, suç 
duyurusunda bulunulan, bu konuda da bir kafa karışıklığı var, üyeler veya aboneler arasında. Bu 
konuda da bu iletişimi daha sağlıklı yapmakta yarar var.  
Şimdi genel görüşme maddemizle devam ediyoruz. Sayın Bünyat Balaban, ondan sonra Sayın 
Serhat Özalemdar’a söz vereceğim. 
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Bünyat Balaban 
Sayın Divan Başkanım ve Divan Yönetimi, Sayın Kulüp Başkanım, Yönetim Kurulumuz, değerli 
üyeler, hepinizi saygıyla selamlıyorum. Allah’tan Sami abiden sonra araya bazı konuşmacılar 
girdi de ben ne söyleyeceğimi şaşırmaktan kurtulmuş oldum. Sabi ağabeyin üslubundan sonra. 
Şimdi bu 2024 senesinin ilk divan toplantısı, bu vesileyle ben her birinize, bütün 
Galatasaraylılara, yakınlarına, sağlıklı, keyifli bir yıl diliyorum. Aynı şekilde bu senenin de 
Galatasaray Camiası ve Kulübü için başarılarla dolu geçmesini diliyorum. Tabii biz ister kulüp 
üyesi olalım ister Divan Kurulu üyesi olalım. Neticede taraftarız. Dolayısıyla sportif başarılar, 
hepimizin beklediği gurur duyduğu, istediği sonuçlar. Ama ben burada başarı derken, sadece 
sportif başarıdan bahsetmiyorum. 
Sayın Başkanımızın ve Yönetim Kurulumuzun başlattığı, yürüttüğü, Galatasarayın sadece 
bugününü değil, yarınlarını da ilgilendiren projelerin hızlı bir şekilde ve olumlu yönde 
ilerlemesini, ki Başkanımız o konuda üstü kapalı da olsa bir müjde verdi ve bitebilecek olanların 
da nihayete erip kullanıma açık hale gelmesini başarı olarak nitelendiriyorum. 
Şimdi bu iyi dileklerden sonra, bir vefa borcunu yerine getirmek istiyorum huzurunuzda. 
Kendisini de oğlunu da gelinini de çok iyi tanıdığım, eski sporcumuz, Divan Kurulu üyemiz, bir 
İstanbul beyefendisi, sevgili Naşit Atvur’u bugün ebediyete yolcu ettik. Maalesef bu toplantı ile 
çakıştığı için bir çoğumuz, bizzat son görevimizi yerine getiremedik. Kendisine buradan sevgi, 
saygı ve rahmet dileklerimi, yakınlarına da metanet dileklerimi iletiyorum. Ruhu şad olsun. 
Şimdi vakit epey ilerledi. Benim konuşacağım birkaç tane konu vardı. Onları inşallah 7’sinde 
yapacağımız toplantıya ertelemek istiyorum ama bir konunun altını hazır daha yeni transfer 
sezonunun içindeyken, geç kalmadan vurgulamaya çalışmak istiyorum. Şimdi bizim hem Kulüp 
üyelerimiz hem Divan Kurulu üyelerimiz arasında, birçok sporcumuz var. Hangi branşta olursa 
olsun, belki satranç ve briç hariç, hepimiz o günün bilgileri, koşulları, imkânları çerçevesinde, 
ağırlık çalışmaları yaptık. Bazen halterdi, bazen sağlık topuydu, bazen kum torbasıydı, bazen 
onların karışımıydı filan. O günün şartları diyorum. Şimdi genç arkadaşlarımıza komik gelecek, 
ha onu söylemeden, o bu işin de zirve noktası, Tagar’ın spor salonuydu, bütün spor branşları için 
hem sakatlık hem çalışma. Şimdi komik gelecek, o dönem kulüp doktoru tarafından su içmek 
bize yasaklanmıştı. Dalağın şişer, koşamazsın diye, ne idmanlarda, ne maç aralarında su içmek 
yasaktı. Biz onun yerine, tuzlu limon yalardık. Şimdi bu o günlerde kaldı. Bugün teknoloji gelişti, 
ölçüm aletleri gelişti, kondisyon aletleri gelişti, çok başarılı, ayrı bir üniversitede eğitim dalı 
olarak fizyoterapistler, kondisyonerler gelişti, dolayısıyla artık bu tür çalışmaların hepsinin çok 
daha mükemmel olduğunu beklememiz lazım değil mi? Maalesef öyle olmadı. Bir sporcumuz, 
kondisyon merkezimizde, ağırlık çalışması yaparken göğüs adalesini yırttı. Şimdi ben bu kadar 
zaman böyle bir sakatlık hiç duymamıştım. Belki benim eksikliğim, duyanlarınız vardır ama ben 
böyle bir kondisyon çalışmasında, göğüs adalesi yırtma diye bir şey duymadım. Şimdi bu 
sporcumuz bizim senede 2,5 milyon euronun üzerinde garanti para verdiğimiz bir oyuncu, 
kendisinden sportif katkı almak için bu maliyetlere katlanıp, kendisini transfer ettik. Şimdi 
oynamamasına rağmen, hani askıya almak, dondurmak filan olsa dahi, biz bu paraları ödemek 
zorundayız. Garanti parasını sonuna kadar ödeyeceğiz. Artı belki bu dönemde bir transfer 
olacaktı. Öyle bir gelir elde edecektik, ondan da mahrum kaldık. Yani hem sportif, hem maddi 
olarak çok ciddi bir zarara uğradık. Ha bunun sebebi neydi? Söylenen ağırlıktan fazlasını mı 
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koydu? Yeterince ısınmadan mı idmana başladı? Yanlış bir hareket, kendisine verilen programda 
olmayan bir şey mi yaptı? Bilmiyorum. Ama her halükârda, bir disiplinsizlik, bir kendisine verilen 
talimata uymama olduğu açık. Şimdi öbür tarafından bakarsak, eğer bunun fazlasını yapanları 
biz takip edemiyor ve böyle şeylerle karşılaşabiliyorsak, verilen programın altında, daha eksik 
çalışanları da muhtemelen izleyemiyoruz. Şimdi bazı futbolcularımız son anda transfer oldu. 
Sezon başındaki kamplara, yüklemelere filan yetişemedi. Sayın Erden Timur bunu bütün 
şeffaflığı ile açıkladı. Onun için o konuya girip eleştiri yapmıyorum. Ama aktif profesyonel bir 
sporcunun 4,5 ay gibi bir sürede, gerekli kilo, performans, kondisyonuna erişememesini de 
kusura bakmayın hiçbir şekilde anlayamıyorum. Bu kadar sürede, ayağı kırılan oyuncu ameliyat 
oluyor, fizik tedavisini görüyor, sahaya çıkıyor. Şimdi burada bir, bu tespitlerde maalesef bence 
yanlış bir şeyler var ama bizim burada görevimiz sadece, tespit edip, eleştirmek değil. Naçizane 
bir öneri de vermemiz lazım. Benim Sayın Yönetime naçizane önerim şudur. Özellikle içinde 
bulunduğumuz transfer döneminde. Malum biz sporcularımızla, özellikle futbolcularımızla, çok 
detaylı sözleşmeler yapıyoruz. Bu sözleşmelerde onların hakları da var. Kulübün hakları da var. 
Kulübün hakları içinde, disiplin konusu da var. Mesela, izinsiz mazeretsiz idmana gelmemek, 
yönetimden izin almadan demeç vermemek, falan gibi. Şimdi benim naçizane önerim şu. Bu 
disiplin maddelerinin içine, kendisine verilen beslenme ve idman programlarına harfiyen 
uymamayı da bir disiplin maddesi olarak oraya koyalım. Efendim denebilir ki, ya menajerler 
bunu kabul etmez. Nasıl etmez? Bu bir profesyonel sporcunun zaten asli görevi. Yani olmazsa, 
olmazı bu. Bunu yapmayacaksa, niye geliyor ki? Ha bu öneriyi çok katı görenler de olabilir. Orada 
da şunu hatırlatayım, bizim Omar diye bir sağ bekimiz vardı. Çok üzücü, çok nahoş bir şekilde, 
kulüpten tamamıyla bağımsız, kendi evinde çok tatsız bir kaza geçirdi. O kaza sonrası, 
Galatasaray Kulübü, hiç mecbur olmamasına rağmen, çok büyük maddi, manevi destek verdi. 
Gerekeni yaptı, Galatasaraya yakışanı yaptı, tamam. Peki sonra ne oldu? Bu oyuncu bizi şikâyet 
etti, bizden bir sürü paralar aldı. Yani bu seviyeye gelmiş, bu rakamlara gelmiş endüstriyel 
futbolda. Artık acımak yok. Herkes kendi hakkını, maksimum koruyacak tedbirleri almak 
durumunda. Böyle bir maddeyi koyar ve sözleşmelere koyarsak, imza altında, biz tabii ki bir 
yumurta fazla yedi diye bir oyuncunun sözleşmesini feshedecek değiliz. Ama böyle bir şey 
yaşandığı zaman da, kulübün haklarını koruyabilecek bazı maddeleri koymamızı özellikle bu 
transfer dönemi içindeyken, naçizane öneriyorum. Bunu hem futbol yöneticilerimizin hem 
hukuk departmanımızın dikkate almasını umuyorum ve diliyorum. Diğer konuları şimdiden 
randevu alarak, bir sonraki toplantıya bırakmak üzere size saygılarımı sunuyorum. Teşekkür 
ederim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Bünyat Balaban’a teşekkürler. Saat 16.46, 7 konuşmacımız daha var. Sırada Sayın Serhat 
Özalemdar, ondan sonra Sayın Erdal Günsel. 
 
Serhat Özalemdar 
Tekrar, hepinize iyi günler diliyorum. Sayın Divan Başkanım, Başkanım ve Yönetim ve Sayın 
üyeler, biraz evvel tablolarda mağazacılık a.ş.’nin yaptığı satış hasılatının ne kadar yukarılara 
çıktığını gördük de bununla ilgili birkaç tane sormak istediğim konu var. Bunu cevaplarlarsa 
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Yönetim, bir tanesi şu. Puma ile yapılan anlaşmada, Nike’tan çıkıp, Puma ile olan anlaşmada 
fiyat farkı olduğunu duydum, yani Nike 55 euroya, Puma’da 34 euroya maliyet bildirmiş, 
bilmiyorum doğru mu? Benim bu bildiğim doğru mu? Bilmiyorum. Bunun için tercih yapılmış 
olması mantıklı geliyor insana ama sonradan da duyduğum bir şey, Nike’ın yaptığı birinci kalite, 
Puma’nın yaptığı ikinci kalite. Bunlar ne kadar doğru? Aydınlatırsa yönetim, memnun olurum. 
Bu arada tabii kulüpte çok sıkıntılar var, hep de üstü üstüne geldi. İşte bir tanesi Arabistan’da 
oynanacak maç Riyad sıkıntısı, arkasından bu sponsorlarla ilgili bir tane GKN diyorum, kargo 
şirketi konkordato ilan ediyor, işte ben Galatasaraya sponsor oldum da o yüzden bu duruma 
geldim filan gibi açıklamalar sosyal medyada gördük. Bir de bu sponsorluklarla ilgili, beyler lütfen 
dinlerseniz memnun olurum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Bir şey yapabilir miyiz, salonda bir hareketlilik var. Çıkanlar çıktıktan sonra devam edelim. 
 
Serhat Özalemdar 
Ben çıktım diye gidiyorlarsa, ben ineyim o zaman. Yani demek istediğim sponsorluklarla ilgili çok 
da konuşulan şeyler var. Bir kısmı bunların hiçbirisi para vermedi, etmedi filan gibi bunlar da bir 
aydınlatılırsa, ona da sevineceğim. En son Murat Kurum konusuna gelmek istiyorum. Ona 
gelmeden önce, aklıma şöyle bir yaşanmış olay geldi. Şimdi Murat Kurum olayı olunca, Başkanım 
bir lafa alındı ve sosyal medyada bizim WhatsApp gruplarında, aman böyle şey olur mu? Siyaset 
burada konuşulur mu? Başkan istifa etsin diye, Başkana vur Allah vur yani, bu hoş değil yani, biz 
seçmişiz Başkanımızı, bir sürü yapması gereken işler var ve bir sürü yapılacak ve başarılacak işler 
var. Bir lafı alıp da bu şekilde saldırılması benim içime sinmiyor. Yani bir laf var, bir atasözü var 
ama, söylersem yanlış anlaşılmasın diye, hani teşbihte hata yoktur denir. Ya bu deveyi güdersin, 
ya bu diyardan gidersin, beyler... Pardon. Şimdi benim bildiğim, Murat Kurum bizim,  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın, Sayın Serhat Özalemdar. Bence bu konu, bence bu konu.  
 
Serhat Özalemdar 
Yok. Ben şuraya getireceğim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Hiç gerek yok. 
 
Serhat Özalemdar 
Başkan, lütfen ben söyleyeceğimi söyleyeyim burada. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Lütfen, çünkü burada ne söylense, yanlış anlaşmalara ve başka polemiklere yol açabilir. 
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Serhat Özalemdar 
Sadece bir şey söyleyeceğim Başkanım bakın. Murat Kurum bizim üyemiz. Peki söylemeyeyim 
pardon. Ama yapılan bir sürü, bizim Ada konusunda, Florya konusunda filan, çok desteklerini 
biliyoruz. Peki, tamam. Söylemeyelim. Tamam. 
Yani bakın bu konuda tamam, kestik. Kapattık.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Serhat Özalemdar. Bu sormuş olduğunuz ticari konularla ilgili konulara ticari sır veya 
birtakım sözleşmesel, şeyden dolayı şu anda yönetim cevap veremeyebilir. Bunları yazılı olarak 
Divana verirseniz, biz yazılı olarak size takdim edilmesini sağlayalım. 
 
Serhat Özalemdar 
Tamam. Başkanım kusura bakmayın, ben bu konuda size destek vermek için konuşuyordum. 
Onun için açtım bu konuyu. Yani biraz aklı başında, aklıselim hareket edip, böyle bir lafı alıp, 
Başkanımızı bu şekilde üzmeyelim. Çünkü doğru değil bu. Yani benim aklıma şu geliyor. En ufak 
şeyde. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Tekrara giriyorsunuz, bence anlaşıldı gayet net.  
 
Serhat Özalemdar 
Anlaşıldı, peki, tamam. Tamam, görüşmek üzere. Beni dinlediğiniz için teşekkür ederim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Erdal Günsel, buyurun. 
 
Erdal Günsel 
Herkese selamlarımı sunuyorum. 2024 senesinde divan toplantılarımızın daha verimli 
geçmesini, Yönetime daha fazla katkıda bulunmasını arzu ediyorum. Bu arada Sayın 
ağabeyimize ufak bir hatırlatma yapayım. Kürekçiler, sadece 8 tekte değil, başka teknelerde de 
şampiyonluklar kazanıyorlar. Senelerdir bu böyle. Peki. Aşağıya, lütfen inişinizde, müzeye 
uğrarsanız, sağ tarafa döndüğünüzde orada kocaman bir pano göreceksiniz. Evet, orada 
kürekçilerin, 1966 senesinden beri ne kadar şampiyonluk kazandıklarını görürüz, hep beraber 
görürüz. O ayrı bir mesele. Evet. Bugün de öyle. Bugün de öyle, yani şimdi fazla detaya 
girmeyeceğim. Çünkü herkesi ilgilendiren bir konu değil. Sami ağabeyimi sevdiğim için ben bunu 
söyledim. Cevap için filan da söylemedim. Ben aramıza yeni katılan üyeleri de hoşgeldinizle 
karşılıyorum. Onların da hem Galatasaray üyeliklerinde, hem Divan üyeliklerinde, başarılı 
çalışmalar yapacaklarına inanıyorum. Sizlerle bazı bilgileri paylaşmak istiyorum.  
20 Ocak Cumartesi günü Galatasaraylı Sporcular Derneği, tüzük olağanüstü genel kurulu yapıldı. 
Divan Başkanlığını Sayın Saydun Gökşin’in yaptığı güzel bir genel kurul oldu. Saydun Gökşin ve 
arkadaşları, Galatasaray ve kürek şubesine gönüllü emek veren arkadaşlarımız. Girilecek seçim 
sathı mahallinde, Başkan adaylarının bu arkadaşları da dikkate almasını öneririm.  
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20 Ocak ayrıca Galatasaray kürek tarihine onurlu ismini bırakan, kürek antrenörü Emin Gözgeç 
hocanın ölüm yıldönümüydü. Kendisini rahmetle anıyorum. Galatasaray Adası denilince, akla 
gelen başka sayın üyelerimiz de var tabii. Örneğin Kemal Onar, Özer Gürkem, Süleyman Öztürk, 
halen aramızda bulunan Yılmaz Özüak. 1966’larda adamızda aile havası hâkimdi, Bebek’ten 
1957 senesinde Kuruçeşme Adası’na taşınınca, Ada’ya ilk çıkanlar, kürekçiler ve yüzücülerdi. 
İstiklâl marşımız eşliğinde, Türk bayrağını ve Galatasaray bayrağını beraberce çekmişlerdi. 
O sporculardan biri de Yılmaz Özüak’tı, bu konuda yeni gelen üye arkadaşlarımıza, Celal 
Gürsoy’un kendi internet sitesinde bu konuda yayınladığı çok geniş bilgiler var, onu öneririm. 
Tabii kitapları da var ayrıca, onlara da bakabilirler. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
O kitapları arzu edenler, Divan Başkanlığımızdan Sayın Celal Gürsoy ağabeyimiz bize, fazlasıyla 
vermişti. Takdim edebiliriz yani, internetten bulamayanlar için. 
 
Erdal Günsel 
Evet. Yeni üyelerimize ayrıca Galatasaray Adası’na da gitmelerini öneriyorum. Sami abi 
fiyatlardan bahsetti. Çok haklı. Niye? Denetim mekanizması lazım. Yönetim bilmiyorum fiyatları 
denetliyor mu? Ben bir belge verdim yönetime, ondan haberi var mı? Varsa, o da bir hata tabii 
bence. Çünkü denetimsiz iş, yalnız bırakılan bir oluşum, bazı hatalar yapılır. Ben bundan önceki 
bir sene önce, Ada’da eskiden var olan Ada grubundan bahsettim. Her ayın belirli gününde 
toplanır, Ada’nın konularını gündeme getirir, aksıyan taraflarının çözümü yoluna giderdi. Şimdi 
o yok, dolayısıyla orası bir tabir vardır, hani mevlam kayıra, tam söylemeyeyim. O halde olmaz. 
Gerçi orada Yılmaz Bey var. Hakikaten kendisini takdir ediyorum. Her türlü sorunu anında 
çözümleyen, özellikle güvenlik açısından, emniyet açısından bir arkadaşımız, ekibi de çok 
muhterem çalışanlar. Ayrıca ekibine de yaşam koçluğu yapıyor gördüğüm kadarıyla, şimdi yeni 
üyelerimize mutlaka oraya uğramalarını öneriyorum. Hiçbir şey yapmasalar, gayet güzel bir 
fırınımız var, iki tane ustamız var. Şahane ürünler yapıyorlar. Dolayısıyla, Adayı bilmeyenlere, 
öneririm. Lütfen gitsinler. 
Şimdi bilmem dikkatinizi çekti mi? Bizim birçok toplantımızda, eskiden var olan İstiklâl Marşını 
okurduk biz. Saygı duruşundan sonra, bir müddettir o kalktı. Biz Suudi Arabistan’dan niye geri 
döndük? Atatürk formamızı giydirmediği, İstiklâl marşımızı söyletmediği için. E, şimdi yani, Sayın 
Başkana ben bir soru sorayım. Cevabını bekleyeyim.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Yok, siz devam edin de ben tabii ki bir cevap vereceğim. (Kısa kısa gidersek, çünkü biz de 
gideceğiz.) Saat 17.00 biraz toparlayabilirseniz. 
 
Erdal Günsel 
Doğru. Benim konuşmam bitti. Sayın Başkan, niye İstiklâl Marşını okutmadığını söylerse. Evet. 
Abi, yani siz beni lütfen, yanlış anlıyorsunuz. Belki benim hatam, tam açıklayamadım. Suudi 
Arabistan’da biz Fenerbahçe ile birlikte, Atatürk’ümüzün formasını giydirmediği için, İstiklal 
Marşımızı söyletmediği için gittiğimiz halde, oradan döndük. Çok da güzel iş yaptık. Ama biz 
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burada söylemiyoruz, İstiklâl Marşımızı. Ne yapacağız şimdi? Benim sorularım, sözlerim bu 
kadar, dinlediğiniz için çok teşekkür ederim. İyi günler diliyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Erdal Günsel’e teşekkürler. Bir yanlış anlaşılmayı belki gidermek lazım. Aslında burada 
kıdemli üyeler de müdahale etmesini beklerim ama ben 2012’de Sayın İrfan Aktar Başkanın 
yönetimindeki Divan Kurulunda görev yapmaya başladım, Yazman üye olarak ve 12 yıldır, 
kesintisiz Divan Kurulundayım. Genel kurullarımız ve seremonyal toplantımız dışında, divan 
toplantılarında ti sesinden sonra, saygı duruşu ve İstiklal Marşı söylenmedi. Ben 46 yıllık üyeyim. 
Ama genel kurullarımızda, 50 yıl, 25 yıl ve yeni üye törenlerinde, istisnasız İstiklâl Marşı, Saygı 
duruşu ve İstiklâl Marşı okunmaktadır. Yani bunu, (tribün sakinlerinden birisiyim, ağzımı açmam, 
her maç ceza yiyorum, nasıl? Son maça da giremeyeceğim şimdi, ne oluyor ya, ağzımı 
açmıyorum ya. Sadece otur otur diye elimle söylüyorum, o kadar.) çok önemli bir konu, şimdi 
saygıdeğer üyemizin söylediği konu çok önemli. Divan tribünü son iki maçtır, ceza alıyor. En son 
Kayserispor maçından sonra da, ceza tahakkuk etmiş, bu konuda saygıdeğer hukukçu 
üyelerimizden, Passolig sistemi getirilirken, işte sizin ağzınızdaki sigarayı bile zoomlayıp, 
çekeceğiz diye vazedildi ve bir sürü de paralar ödendi. Yatırımlar yapıldı. Yüksek çözünürlüklü 
kameralarla. Bu konuda özellikle hukukçu üyelerimizden, suçun şahsiliği prensibine göre, son 
derece sportmenliğe aykırı, bir uygulama için özellikle de doğu 114 divan tribünündeki ve bağlı 
olan en son doğu alt 112, 113, 114 ve kuzey ve güneydeki tribünler için dava açmalarını 
beklemek hakkımızdır diye düşünüyorum. Gerekirse, Avrupa İnsan Hakları Mahkemesine 
gidilsin, kabahat işleyenle, işlemeyeni ayırt etmeksizin toptancı bir yaklaşımla, işin kolayına 
kaçanlar da maddi, manevi bedellere katlansınlar. 
Bu konuda da, hayır federasyon temsilci ve gözlemcileri şey yapıyor. Evet. Bu konudaki katkınız 
için teşekkürler. (Bu konuda Ömer Kükner diye bir üyemiz, bundan önceki toplantılarda bu 
konuyu gündeme getirmiş ve mahkeme gideceğini söylemiş galiba.) Takip ederiz. (Bizim de bir 
katkımız olabilir mi yani, hep birlikte buna bir destek versek.) bu günün konusu değil ama bir 
konuşalım bu konuyu. (Sayın Başkan olmadığımız zamanlar, böyle bir güruh görüyorum, yani bir 
güruh, hiç tanımadığım, çocuklar var arkada, önde, hiç onlar yok, devamlı tost yiyen, bilmem bir 
şeyler içen bizim formayı giyen, kimdir bunlar ya?) bilet transfer edilmiştir veya satışa 
sunulmuştur. Şimdi bu konuda ayrı bir divan üyelerimizle değerlendirip ayrı bir müdahale planı 
oluşturmamızda yarar var. Şimdi saat 17.04, kayıt vermiş olan 4 konuşmacımız var. Sayın 
İbrahim Göknar, Sayın Taylan Özen, Sayın Ömer Saim Oğuz ve Sayın Ayhan Özmızrak.  
Sayın İbrahim Göknar, buyurun. 
 
İbrahim Göknar 
Değerli hazirun, tekrar herkesi saygıyla selamlıyorum. Efendim bugün en önemli konulardan biri, 
Galatasaray Televizyonu oldu. Ben kısaca o konuda yorumumu yapmak istiyorum. Sondan 
başlayayım, Galatasaray Televizyonunda çalışan, 13, 14 personelin işine son verilmiştir. Bu 
birincisi, ikincisi, Galatasaray televizyonu bir değerli konuşmacı bahsetti. Çok ani bir şekilde 
yılbaşı günü ya da bir gün önce sosyal medyaya kulüp tarafından bir demeç verilerek, işte 
kapatıyoruz, YouTube entegre oluyoruz denilmiştir, son gün. Evet, sayın Divan Başkanının dediği 
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gibi, genel kurul toplantısında, sayın Kulüp Başkanımız, aynı o zabıtta bize okunan ifadeleri 
bahsetmiştir, ancak hiçbir şekilde oylama yapılmamıştır. Bunun dışında, Galatasaray 
televizyonu, 2007 yılında kurulmuştur. Bugüne gelinmiştir. Doğrudur. Galatasaray 
televizyonunun içeriği hakkında, Galatasaray Camiasında ve özellikle Galatasaray taraftarları 
arasında, çok önemli tenkitler oluyor idi. Bu doğrudur. Bu gerçektir. Şu anda ben yaklaşık 1 
saattir telefonuma taraftarlardan sürekli mesajlar geliyor. Gösterebilirim. Şimdi Eray Bey 
kardeşimin bahsettiği şeye, kimse hayır diyemez, zaten hepimiz bu dünya ile entegre yaşıyoruz. 
Tabii ki dijital çağ. Ama ben o Sayın Başkanımızın o genel kuruldaki ifadesinden sonra, hemen 
çok kolay iletişim biliyorsunuz hepimiz için. Bayern Münih’e baktım, Juventus’a baktım, 
Barcelona’ya baktım, Real Madrid’e baktım, Chelsea’ye baktım, hepsinin hem televizyonları 
aktif hem YouTube ile beraber entegreler. Konunun özeti budur. Şimdi dolayısıyla burada bu 
şekilde, ayrıca Galatasaray televizyonu 30 Mayıs 2023 itibariyle bilançosunda, 11 milyon Türk 
lirası zarar göstermiştir. 11 milyon Türk lirası, bundan daha da ötesi, o 2007’de alınan 
ekipmanlar, kurulumlar, vesairelerin rejenerasyonu veya yenilenmesi, nasıl ifade edeceksek, 
çok da büyük bir miktar değildir. Belki 1 milyon, belki 1,5 milyon dolar tutabilir. Burada yine bir 
konuşmacı söyledi, en büyük üzüntü de evet, biz hiçbir şekilde rekabet ettiğimiz rakibimizden 
geri kalamayız. Rakibimiz bugün hem televizyonunu hem YouTube entegresini, her şeyini 
yapmaktadır. Bunu biz bu şekilde burada yani bu düşünceyi nasıl bu şekilde savunabiliyoruz, 
bunu anlamam benim, bir üye olarak mümkün değildir. Dolayısıyla önerim şudur. Ne yapıp, 
yapalım, lütfen, biz televizyonumuzu geri alalım, içeriğini değiştirelim, aynen yayınına devam 
edelim. Tabii ki YouTube ile entegre olalım. Şu anda bin kişi, iki bin kişi ile olmaz. Milyonlar 
seyrediyordu. Bunu kendimiz için söylemiyorum. Bizle ilgisi yok. Bir de teknik boyutu var işin. Şu 
anda artık YouTube entegre olmuş Galatasaray televizyonunda geçmiş maçlar 
gösterilemeyecek. Pozisyonlar gösterilemeyecek. Türkiye futbol delisi, aynı şekilde, amatör 
sporlarda da bu olmayacak. Dünya kadar basketbol izleyicisi var, voleybol izleyicisi var. 
Dolayısıyla lütfen bu konuyu Sayın Yönetimimiz bir kez daha gözden geçirirse, çok memnun 
olurum. 
Efendim bunun dışında bir diğer konu, biz bugünkü toplantı, genelde bildiğimiz gibi, 
Galatasaray’ın Divan toplantıları, zaman aralığı 30 gündür, tüzükte de böyle yazar. Genelde. Çok 
önemli bir konu olmadığı müddetçe bu böyledir. İstisnalar daima olabilir. Bizim, son yaptığımız 
toplantı, 6 Aralık günüydü, yani bugün biz 30 yerine, 50’inci güne girdik. Evet, 6 aralık 
toplantısının bir önemi vardı. O da Süper Kupaydı, onun için toplantıya geldik. Gittik. Geldik, 
pardon. Ya da gittik galiba Tevfik Fikret’teydi. Unuttum şimdi. Evet, maalesef Süper Kupa’da 
siyasete alet oldu, oraya girmiyoruz. O ayrı bir konu. Fakat ben takvime dikkat ettim. Bizim iki 
Çarşamba önce, ayın 10’unda bu aydan bahsediyorum, bu toplantıyı yapmamamız için hiçbir 
sebep yoktu. Gündemi ben ayrıca takip eden bir üyeyim. Galatasaray Yönetim Kurulu ne 
yapıyor, işte o iş nerede, bu iş nerede? Vesaire, vesaire. Hiçbir şey yoktu. Biz yapmadık. Niye 
bugüne aldık? Niçin bugüne aldık? Eğer yanlışsam, açıkça ifade edin. Çünkü 19 Ocak günü, biz 
prosedür gereği tüm kulüpler, SPK ya 6 aylık performanslarını bildireceklerdi. Ve biz kârdaydık. 
Bu rakamı zaten ben de şahsen bekliyordum. Güzel bir konu. Güzel bir konu. Fakat bakın, şimdi 
lütfen gelin bunu böyle yapmayalım artık. Bunu niçin böyle söylüyorum? Bu konuda Divan 
Kurulumuz için de bir şey söylemek istiyorum müsaade ederseniz. 
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Şartlar ne olursa olsun, Divan Kurulu Galatasaray’ın çimentosudur. Hafızasıdır, kütüphanesidir. 
Divan Kurulu bağımsızdır. Divan Kurulu Yönetim Kuruluna bağlı değildir. Dolayısıyla Divan 
Kurulunun da vazifeleri vardır. Eğer bu konuyu incelemek isteyen üyelerimiz varsa, 
tüzüğümüzün 99’uncu maddesi ve eklerini lütfen okusunlar. Her şey çok açıktır. Benim sadece 
burada söylemek istediğim şudur, Divan Kurulu kendisine verilen o görevleri ve o yetkileri, 
tamamen objektif ve bağımsız olarak icra etmelidir. Bu son derece önemli bir konudur. Divan 
Kurulu, mevcut yönetimimiz için söylemiyorum. Hiçbir Yönetim Kurulunun ajandasına uymak 
mecburiyetinde değildir. Divan Kurulunun kendi ajandası bellidir. 30 gün aralıktır ve kendi 
gündemini de kendi bağımsız olarak belirler. Son olarak, birkaç soru sormak istiyorum ve 
kapatıyorum. Şimdi bazı konularımızı kapatamıyoruz biz, 2023’ten kalan da bazı konularımız var. 
Bence çok önemli konular. Bunlar için bir iki sorum olacak. 
Öncelikle tam kapsamlı yeni tüzük genel kurulumuzu ne vakit yapmayı düşünüyoruz? Geçen 
sene 8 yıldır bu kürsüden soruyoruz da bunu. Tam kapsamlı. O 3, 5 ay önce, 2 maddelikten 
bahsetmiyorum. Bunu aynı şekilde tabii Divan Heyetimize de sormak istiyorum. Çünkü en son 
tutanaklarda her şey mevcut. Geçen sene, geçen sene sonunda yapacağımız söylenildi. Yine 
yapmadık. Tam kapsamlı tüzük genel kurulumuzu yapmamızın önemi şudur. Bugün burada ya 
toplantılarımızda her zaman konuştuğumuz, bağımsız denetim, yönetim süreleri, bakın bir 
saatte yaptığımız o çok çabuk tüzük tadil genel kurulunda çok önemli bir şey atladık biz, hep 
birlikte. Kimse sormadı. Yönetim Kurulumuzun süresi ve Divan Kurulumuzun süresi, nedense, 
divan, onu anlamadım ben hiç. 2’şer yıla indi. Tamam. Peki, limit ne kadar? Kaç tane 2 yıl. Niye 
yazmadık? Sonsuz mu bu. Yönetim kurulumuz için söylemiyorum, ama bu büyük bir hatadır. O 
değil, benim şeyim o değil. Ama bu bir hatadır. Yani kaç sene? Bunun bir limiti yok mu? Devletin 
bile şeyi, 5 sene, 3 sene, en fazla şu kadar sene. Bu, bu kadar mı zordu? O kadar düşünülen 
şeyde, bu nasıl atlanır? Dolayısıyla, bağımsız denetim kurulu, yönetim şeyleri, efendim sponsor 
nitelikleri, her şey ne var ne yoksa, bütün bunları bizim, lütfen tekrardan oturup ne yapılacaksa, 
yapıp. Ama hiç gecikmeden, hiç gecikmeden, birinci çeyrekte, belki de o Nisandaki özel bütçe 
toplantısı ile beraber, tüzüğümüzü de değiştirmemiz bence şart. Artık, artık gerçekten yeter. 8 
senedir, tüzük tadili yapacağız diyoruz ve ayıp oluyor. Söylemlerimizin hiçbirini bu manada 
yerine getiremiyoruz. Taraftarlarımıza da ayıp oluyor, camiamıza da ayıp oluyor. Yani bunda ne 
zorluk var? Bunu çözmek mümkün değil.  
Diğer konum, geçen yıl, bir yıl önce kurulup, neredeyse bir yıl sonra, Divan Kurulumuz tarafından 
Yönetim Kurulumuza teslim edilen bir meşhur menajerlik dosyamız vardı. Şimdi bu menajerlik 
dosyası, teslim edildi. Aslında biz açıklama bekliyorduk. Yanlış anlamayın, isimlerle hiçbir ilgim 
yok, şahsen. İsim, isim konusu değil bu. Bu isim, kimmiş, oymuş, buymuş değil. Ama, ama bir 
cevap verilir. Sayın Başkanımdan bunu istirham ediyorum. Sayın Kulüp Başkanımdan. Sayın 
başkanım, mümkünse, dosyanın akıbeti hakkında, şu, bu değil. Nerede duruyoruz, onu lütfen 
açıklarsanız çok memnun olurum. (O hangi menajerlik dosyası) Futbol, futbol menajerliği, bir 
şey, 2022, bundan önceki yönetimin, sizden önceki yönetimin dilekçe ile divana verdiği ve 
divanın da bu hususta, inisiyatifi kullanıp, araştırma komisyonu kurduğu dosyadan 
bahsediyorum.  
Size teslim edildiğini Divan Başkanımız ifade etmişti, onun için.  
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Edileceğini.  
 
İbrahim Göknar 
Edileceğini. Ha öyle mi? Edilmedi mi? Pardon.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Hayır edilmedi. 
 
İbrahim Göknar 
Özür dilerim. Oo, edilmediyse o tamam. O da ayrı, o zaman tamam. (İbrahim bey, hangi 
menajerlik dosyası?) 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Hayır, kulüp kayıtlarında, bakın bütün evraklar var. Burak Başkan zamanındaki KPMG raporu, bir 
zoom programıyla açıklanmış olan, onun üstüne biz divan araştırma komisyonu kurmuştuk. Ama 
zaten orijinal evraklar, kulüp kayıtlarında var. Siz toparlar mısınız? 
 
İbrahim Göknar 
Evet, toparlıyorum. Zaten daha da fazla sorup, pek can sıkmayayım. Ama buna benzer pek çok 
konu, askıda bekliyor, umarım artık böyle teker teker fırsat buldukça, bu sorularımızı sorup, 
cevaplarımızı alalım. Herkes aydınlansın, dinlediğiniz için çok teşekkür ediyorum efendim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Şimdi sıradaki konuşmacımız, Sayın Taylan Özen. En son konuşmacımız Ayhan Özmızrak ile Sayın 
Ertay Örmen feragat ettiler. Sayın Ömer Saim Oğuz. 
 
Taylan Özen 
İyi akşamlar. Kısa keseceğim, saat geç oldu. Sayın Divan Kurulu Başkanım ve Sayın Heyeti, Sayın 
Kulüp Başkanım ve Sayın Yönetim Kurulu, Galatasaray kollektif aklı böyle bir şey, açıkçası bugün 
dile getirmeyi düşündüğüm 3, 4 konunun bir tanesi hariç, hepsi telaffuz edildi. Katıldığım 
şekilde. Sizlerden de bilgi geldi ya da gelecek. Başka bir konu var. Bugün hiç değinilmedi ama 
yaklaşan Avrupa maçları var. Şimdi nedense, nedense değil, nedeni çok belli de. Galatasarayın 
Avrupa kupalarındaki başarıları arttıkça, takım gitgide düzeldikçe, yükseldi, bu yurt dışı biletleri 
de daha bir kıymete binmeye başladı ve bunlarla ilgili bazı yanlış anlamalar mı, anlaşmazlıklar 
mı bilemiyorum. Epey şikâyet, ben kendim bile rastlıyorum. Ama kulüp üyesi ama taraftar işte 
ama WhatsApp gruplarında, ama email gruplarında. Bununla ilgili doğrudan Yönetim 
Kurulundan bilgi almadığım için yeni bir yöntem değişikliğine gidildiğini duydum ama benim 
burada telaffuz etmem hata payına neden olabilir. Bunu söylemeyeceğim. Çok böyle mesela 
test edelim bunu, Prag maçına 750 bilet ayrıldı kulübümüze, muhtemelen 7.500 filan talep 
gelecek. Bu da çok doğal. Şimdi burada bazı kalplerin kırılmaması, bazı isteklerin yerine 
getirilmemesi kadar doğal bir şey de yok. Tamam. Ama insanlar ama üyelerimiz, ama işte 
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yıllardır, bu yurt dışı deplasmanlara, hafta arası, vizeler, uçaklar vesaire filan giden birçok gedikli 
taraftarlar diyelim, nedense bu özellikle bu sezon, pek bu biletlere erişemediklerinden çok 
şikayetçiler. Bunların yine erişememeye devam edecekler bir kısmı, tamam ama bunun, bu 
biletlerin nasıl ne şekilde dağıtıldığını açıklamak herkesin aslında bir nebze, neyin nasıl olduğunu 
anlamasına yardımcı olabilir. Eğer bu güzel anlatılamazsa, ama yanlış, ama doğru, ters gelebilir. 
Hiç problem değil. Bu anlatılamazsa, insanlar bunu şahsi ilişkilerle böyle bir şeyin şahsi ilişkilerle 
yürüdüğünü düşünebilirler Sayın Başkanım, bunun böyle olmadığına ben de kaniyim. Bununla 
birlikte, cevapsız kalmaması, gölgede kalmaması gereken bir şey. Beni dinlediğiniz için çok 
teşekkür ediyorum. 2024 yılında da tüm takımlarımıza sonsuz başarılar diliyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Ben sadece sayın Taylan Özen’in konuşması üzerine şunu hatırlatmak istiyorum. Ünal Aysal, 
Sayın Ünal Aysal’ın başkanlık döneminde alınmış olan yani o %5 kapasitenin belli bir yüzdesinin 
Divan Başkanlığı üzerinden tahsis edilmesi konusunda, üyelere ayrılması konusunda alınmış olan 
bir karar var. Onu şey olarak, şu anda karar tarihini hatırlamıyorum ama 2012 yada 2013 yılında 
alınmış bir karar. O kararı da bulup şey yaparız, Yönetime ben takdim ederim. Sayın İbrahim 
Göknar burada mı? Ben Divanın moderasyonu, bağımsızlığı vesaire konusunda bir şey oldu. 
Şimdi yorum yapmayayım arkasından. Bir sonraki toplantıda, ama şunu söyleyeyim. Divanın 
tarihleri, örneğin bu tarih, 19’undan, ikinci hafta yapsaydık, hangi şeyi konuşacaktık? Evet. 
Tamam. Şimdi Divanın moderasyonu, bağımsızlığı konusunda ciddi eleştirilerde bulundunuz. 
Eleştiri kısmına katılıyorum ancak 2’nci Çarşamba rutininin kulübün, kulübün mali takvimine ve 
şeye uyarlanması konusunda ben zaten gerekli açıklamayı verdim. 
Günün bu saatinde de daha fazla şey yapmak istemiyorum. Burada yalnız o bağımsızlık olayında, 
Divan Kurulunun, Divan Başkanlığının yönetimle, yönetimle ilgili yorumunuza katılmıyorum. 
Orada daha da fazla kalp kırmak istemiyorum. Belli ki, seçim sathı mahalline girilmiştir, bu 
konuda da durumdan vazife çıkartanlar olur, sizi kastetmiyorum. Ancak bu konuda, bu tarih, 
tamamen Divan Yönetim Kurulu tarafından belirlenmiştir. Niçin? Çünkü, 19’unda mali tablolar 
yayınlanıyorsa, sonrasına attık. Diğer bir konuya geleyim. Tüzük konusunun, Allah aşkına siz şeye 
baktınız mı? Kulüp takvimine. Mart Divan Başkanlık takvimi, araya bayramlar vesaire giriyor, 
Nisan ayında, önümüzdeki yılın bütçe takvimi, 25 Mayıs’ta da Mayıs’ın ikinci yarısında da bu 
araya bir tüzüğü sıkıştırmak fiziken mümkün değildir. ... Hayır veremezsiniz. Eğer bunun farkında 
değilseniz de, kıdemli bir divan üyesi olarak, kendinizi sorgulamanızı öneririm. (Cevap hakkımı 
kullanabilir miyim?) Hayır. Yeterince şey yaptınız. (Üye olarak konuşayım. Son söz üyenin.) hayır. 
Ömer Saim Oğuz konuşsun, ondan sonra söz vereceğim.  
 
Ömer Saim Oğuz 
Sayın Başkan, Yönetim Kurulu üyelerimiz, Sayın Divan Başkanım, hakikaten çok geç oldu. Aslında 
tabii ki biz gelirler tarafını konuşurken, atladığımız çok büyük bir konu var. Bu hiçbir yönetim 
tarafından da ele alınmadı. Alt yapıdan elde etmeyi planladığımız gelirler. Biz UEFA gelirini, 
faraza diyerek bütçeliyoruz. Bundan önceki yönetimler de aynı şekilde yaptı. Ve bir dönemde 
yaklaşık, sanırım 2 sene önce, bütçelenmiş olan, şampiyon olamadığımız için, şu anda üzerimize 
gelen yüklerin, borç yükünün büyük bir kısmının da oralardan geldiğini hatırlayalım lütfen. 
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Ama tabii ki UEFA da şampiyon olmak madem hedefimiz, muhakkak ki onu da bütçeye 
koymamız, bir şekilde bütçeye koymamız gerekiyor. Peki, alt yapıyı niye bütçelemiyoruz? Çünkü 
bütçeye koyduğumuz UEFA geliri bir noktada zorlayıcı bir konu oluşturuyor. Dolayısıyla herkes 
vazgücüyle şampiyon olmaya çalışıyor. Ama alt yapıyı yapmıyoruz. Alt yapıdan gelişen, gelen çok 
değerli futbolcularımız var, bunları değerlendiremiyoruz. Bunları kiralama yoluyla 3’üncü liglere 
gönderiyoruz ve 3’üncü liglerde de kaybolup gidiyorlar. Bir Caner diye futbolcumuz var, 
Sarıyer’de geçen gün soyunma odasında onu dövmüşler. Ben bizzat bu konuyu araştırdım, belki 
biliyorsunuz, belki de bilmiyorsunuz ama bilgi olarak vereyim. O liglerde futbolculara ücret 
ödenmiyor, galibiyet üzerine prim ödeniyor. Çocukcağız o gün gol kaçırmış galiba, gol kaçırdığı 
için tabii prim alamamışlar ve çocuğun üzerine getirmişler, bunu çocuk ağlayarak alt yapı 
sorumlularına anlatmış, ben zaman zaman Florya’ya uğruyorum, oradaki arkadaşlarla da 
konuşuyorum. Bana da çok ilginç şeyler anlatıyorlar. Diğer bir konu ki, en önemli konulardan bir 
tanesi, Efe ve Ali Rıza Turap bildiğiniz gibi, ilk 11’ e yerleştiler. Ama ne hikmetse bu arkadaşların 
kontratı yok. Yani yarın bu arkadaşlar, hadi bana eyvallah deyip, çekip gidebilecek 
konumdaymışlar. Eğer yanlışsam lütfen düzeltin. 
Şimdi bakın biz bu çocukları alıyoruz, büyütüyoruz, bir yere kadar getiriyoruz ve kontrat 
yapmıyoruz. Şimdi bunun bir açıklamasının olması lazım. Ben bu açıklamayı bulamadım. Eğer 
açıklarsanız, çok memnun olurum. Teşekkür ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Ömer Saim Oğuz’a teşekkürler. Sayın İbrahim Göknar, buyurun. Ondan sonra ben arzu 
ederlerse Yönetime söz vereceğim. 
 
İbrahim Göknar 
Evet, sayın Divan Başkanım, konuşmanızda durumdan vazife çıkarmak gibi bir ifadede 
bulundunuz. Kusura bakmayın, Divan Başkanlığına değil, ama size şahsen bu sözünüz için 
kınıyorum. Herhalde bu kadar yıldır, birbirimizi tanıyamamışız. Kalp kırmaya gelince, siz farkında 
olmadan çok kalpler kırıyorsunuz. Burada bu konuların konuşulma yeri değildir. 3’üncü konu 
olarak da sizin bu bahsettiğiniz takvimin ne olup, ne olmadığını gayet iyi bilen birisiyim. Ama biz 
burada da, bugün de 7, 8, 10, 12, 14, 15 milyar borçlardan bahsediyoruz. Bu yönetim sabahleyin 
9’da geliyor, siz de buraya sabah 9’da geliyorsunuz, akşam 9’da gidiyorsunuz. Hangi bayram, 
hangi tatil? Bizim bu kadar lüksümüz mü var? Birlik, beraberlik diyoruz. Biz de var gücümüzle, 
bunun için en azından düşünsel anlamda, 7/24 fedakârlık yapıyoruz. Onu dedi, bunu dedi 
konularına da gelince, lütfen herkesi huzurlarınızda, Galatasaray Divan Kurulunun tutanaklarını 
okumaya davet ederim. Söz hakkı verdiğiniz için çok teşekkür ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Benim herhangi bir cevap şeyi, çünkü soru, cevaba dönmesi. Zaten bu saatte gerek yok. Sadece 
bu takvimi zaten 7 Şubat şeyinde detaylı olarak görüşürüz. Saygıdeğer yönetimimizden bir katkı 
olacak mı? Divan Kurulumuzun 13.30 da başlayıp, 17.31 de biten, toplantısını kapatıyorum. 
Yalnız 7 Şubatta depremin birinci yılında konuşacağımız, ki bunu yönetimle birlikte belirledik, 
özel bir tarihtir. Yalnız orada bir Süper Kupa takvimi dolayısıyla, o tarihte bir değişiklik olabilir 
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ama ayın son haftası, bağımsız denetimden geçmiş tam konsolide raporlar için bir olağanüstü 
divan toplantısı yapacağız. Şubat ayının son haftası. Bu, nasıl? Hayır, hayır, iki toplantı yapacağız 
Şubat ayında. Oturumumuzu kapatıyorum. Teşekkürler sabrınız için. 
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